
MANİSA Valisi Vahdettin Özkan, yeni
bir yıla girmenin sevincini ve yeni yılın

taşıdığı umutları büyük bir. Beklinti ile kar-
şıladığın belirtiği açıklamasında Manisalı-
lar’a iyi dileklerde bulundu. Özkan, hayatı-
mızda bıraktığı hatıralar ve kazanımlarla
ülkemiz için önemli gelişmelere sahne olan
bir yılı daha geride bırakırken, iyilik ve gü-
zellik beklentisi ile karşıladığını belirtti.

2025 YILI GEÇMİŞ YILLARDAN DAHA HUZURLU OLSUN

MANİSA’NIN Salihli ilçesine bağlı
Durasıllı Mahallesi’nde eki evinde eşi

ile birlikte yaşayan astım ve şeker hastası
kadının, komşusu ile başı dertte.
Komşusun, kendine ait evinin ikinci
katında koyun beslemesinden rahatsız
olan ve 3 yıldır bunun mücadelesini veren
kadın bir türlü sonuç alamadı.
Gerek Salihli Belediyesi Zabıta Müdür-
lüğü’ne, gerek Salihli Kaymakamlığı’na,
gerekse Cumhurbaşkanlığı İletişim
Merkezi’ne (CİMER) başvuran kadına son
olarak CİMER’den gelen yanıt pes dedirtti.
Evin içinde beslenen, yaydığı kokudan ve
gürültüden bütün mahallenin rahatsız
olduğu koyunlar için için, CİMER’den gelen
yanıtta, ‘Hobi için besleniyor’ denildi. 

3 YILDIR KOKU VE HAYVAN PİSLİĞİYLE YAŞIYORLAR

MANİSA Büyükşehir Belediyesi, mod-
ern ekipmanlar ve güçlü bir iş gücüyle

yürüttüğü projelerle halkın ihtiyaçlarına
yönelik çözüm üretmeye ve şehri daha
yaşanabilir hale getirmeye kararlılıkla
devam ediyor. Manisa Büyükşehir
Belediyesi, Salihli Şantiyesinde 1 milyon
400 bin metrekare kilit parke taşı, 17 bin
adet beton boru ve 95 bin metre bordür ve
yağmur oluğu imal etti. Manisa’yı daha
modern bir kent yapmak için çalıştıkları
ifade eden Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, “vizyonumuz üretim
maliyetleri düşürmek, kapasitemizi ise art-
tırmak, her şey Manisa için, her şey daha
modern bir kent için” diye konuştu. 

MODERN BİR MANİSA İÇİN ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR

MANİSA’DA düzenlenen Zafer Kalkınma
Ajansı 2024 yılı değerlendirme toplan-

tısında 2024 yılında 990 firmaya ücretsiz
danışmanlık hizmeti verildiği, 73 firmanın
yatırım yapmasına destek olunduğu, “Üreten
Şehirler Programı” kapsamında Manisa’da 11
işletmeye yeşil dönüşüm konusunda eğitim ve
danışmanlık sağlanacağı açıklandı.   Öte yan-
dan toplantıda 2024 yılı Manisa İmalat Sanay-
isinde Yeşil Dönüşüm Üreten Şehirler Teknik
Destek Programı sonuçları da açıklandı.    

MANİSA’DA 11 İŞLETME ÜRETEN ŞEHİRLER PROGRAMINDA
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Komşusunun evin içinde beslediği “koyunlardan” rahatsız olan astım hastası
kadın, konuyu şikayet ettiği CİMER’den aldığı cevapla neye uğradığını şaşırdı

APARTMAN DAiRESiNDE 
KOYUN BESLEMEYE 
CiMER ‘HOBi’ DEDi!

ZEKA’da 2024 yılı değerlendirme
toplantısı yapıldı 

BiK Genel Müdürü
basın mensuplarının 
yeni yılını tebrik etti!

BASIN İlan Kurumu (BİK)
Genel Müdürü Cavit

Erkılınç, yayımladığı mesajla
basın mensuplarının yeni
yılını kutladı. Kararlı ve emin
adımlarla hedeflere giden
yolda tüm merhaleleri
başarıyla geçmenin verdiği
mutluluğu ve haklı gururu
basın mensuplarıyla paylaş-
mak istediğini dile getiren
Erkılınç, bu başarıda gaze-
teler, internet haber siteleri ve
dergilerden oluşan 2 bini
aşkın paydaşın desteğinin ve
gücünün etkisinin çok büyük
olduğunu belirtti. Mesajında,
Basın İlan Kurumu tarafından
basın kuruluşlarına verilen
resmî ilan ve reklam destek-
lerine değindi.

Büyükşehir Belediyesi’nden
üretimde rekor yıl   

EGEKAF 2025 için
hazırlıklar sürüyor

EGEKAF 2025 için daha
güçlü bir etkileşim ağı oluştur-

mayı hedefleyen Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Rektörü Prof.
Dr. Rana Kibar, Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Kadir Ay ile hazırlık
çalışmaları çerçevesinde paydaş
üniversite rektörlerine ziyaretler
gerçekleştirdi. İlk olarak Yaşar
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Levent Kandiller’i ziyaret eden
Rektör Prof. Dr. Rana Kibar
ardından İzmir Katip Çelebi Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Saffet
Köse ile bir araya geldi.

Manisa Valisi Özkan’dan
yeni yıl mesajı

Belediye başkanı
böyle sitem etti

SOMA Belediye
Başkanı Sercan

Okur, Darkale Dere-
si’nin üstünün kap-
atılmasıyla oluştu
rulan parkta mey-
dana gelen zararlar nedeniyle
üzüntüsünü dile getirerek,
vatandaşları bu tür alanlara
sahip çıkmaya çağırdı.

6’da

7’de

6’da

5’te

4’te
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7’de



Burhan AKDEMİR
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Burhan AKDEMİR
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bik Genel Müdürü Cavit Er-
kılınç, bundan önce olduğu gibi
bundan sonra da basın men-
suplarının yanında olmayı; ço-
ğulcu, katılımcı, akılcı hareket
etmeyi ve istişare mekanizma-
sını işletmeyi sürdüreceklerini
söyledi.

BASIN İlan Kurumu (BİK)
Genel Müdürü Cavit Erkılınç,
yayımladığı mesajla basın men-
suplarının yeni yılını kutladı. 

Kararlı ve emin adımlarla
hedeflere giden yolda tüm mer-
haleleri başarıyla geçmenin
verdiği mutluluğu ve haklı gu-
ruru basın mensuplarıyla pay-
laşmak istediğini dile getiren
Erkılınç, bu başarıda gazeteler,
internet haber siteleri ve dergi-
lerden oluşan 2 bini aşkın pay-
daşın desteğinin ve gücünün
etkisinin çok büyük olduğunu
belirtti.

İnternet haber sitelerinin sü-
reli yayın kapsamına alınması-

nın üzerinden iki yıldan fazla bir
süre geçtiğini hatırlatan Genel
Müdür Erkılınç, “İlk gün ne de-
diysek, neyin sözünü verdiysek
yerine getirdik. Gazetelerimiz
bekleme süresine tabi olmadan
kendi internet haber si-
telerine resmî ilan
ve reklam alırken
birbirinden ba-
ğımsız oluştur-
duğumuz iki
ayrı ilan eko-
sistemi sağlıklı
bir şekilde iş-
leyişini sürdü-
rüyor” dedi.

5 Milyar Liralık
Resmî İlan Ve Rek-
lam Hedefi  

Mesajında, Basın İlan Ku-
rumu tarafından basın kuruluş-
larına verilen resmî ilan ve
reklam desteklerine değinen
Erkılınç, “2024 yılı için 4 milyar
TL’lik resmî ilan ve reklam da-
ğıtmayı hedeflemiştik, ilan
adetlerindeki düşüşe rağmen

şükürler olsun bu tutara ulaştık.
Diğer taraftan Türkiye’nin ilk
yerli ölçümleme sistemi olan
BİK Analitik’in markalaşması ile
uluslararası kalite ve güvenilirlik
belgelerinin alınması süreçlerini

tamamladık. Hiçbir tartış-
maya mahal vermeye-

cek şekilde güvenilir
ölçümleme yapan
BİK Analitik’in
anlık ve çok
yönlü raporlama
yapabilme yete-
neğini paydaşla-

rımızın istifadesine
sunmaya yönelik

çalışmalarımız ise sü-
rüyor.  

Yeni yılda, ekonomideki
daralma da dikkate alındığında
5 milyar TL büyüklüğünde
resmî ilan ve reklam bütçesine
ulaşmanın gayreti içinde olaca-
ğız. Bununla birlikte, sadece
resmî ilana bağlı yayıncılığa
odaklanan ve ısrarlı uyarıları-
mıza rağmen farklı gelir model-

leri geliştiremeyen yayınlarımı-
zın 2025’i çok zor geçireceğine
dair endişelerimi ise ne yazık ki
koruyorum. Yine, mesleki dö-
nüşümünü sağlayamamış, ti-
cari anlamda doğru zamanda
doğru tercihlerde bulunamamış
yayınlarımızın daha fazla vakit
kaybetmeden güç birliğine git-
meleri gerektiğinin altını çizmek
istiyorum” ifadelerini kullandı. 

ilan aDeTlerinDeki 
DüŞüŞe Çare 

araYIŞlarI
Resmî İlan Fiyat Tarifesine

yapılan zammı da değerlendi-
ren Genel Müdür Erkılınç, şun-
ları kaydetti:

“Son iki yılda Resmî İlan
Fiyat Tarifesine yapılan yüzde
100 oranındaki zamların ardın-
dan yeni zam oranını düşük
bulanlarınız mutlaka çıkacak-
tır. Bu beklentiyi saygıyla kar-
şılamakla beraber tüm
samimiyetimle ifade etmek is-
terim ki belirlenen oranın üze-
rinde yapılacak zammın,

getirisinden fazla götürüsü
olacaktı. Yoksa aynı gemide
bulunduğumuzu en iyi bizler
biliyoruz.

Önümüzdeki dönemde
enerjimizin büyük bir bölü-
münü ekonomik gerekçelerle
yayımlatılmak istenmeyen, eli-
mizden giden veya gitmek
üzere olan ilanlara harcama-
mız gerekiyor. Bu mesele, Ku-
rumumuzun ve sizlerin
bireysel gayretleriyle üstesin-
den gelinebilecek boyutu çok-
tan aşmış görünüyor.
Sektördeki meslek kuruluşla-
rına bir kez daha çağrıda bu-
lunuyor; dalgaların karayı
aşındırması misali resmî ilanla-
rın maalesef gün gün eridiğini
hatırlatıyorum. Tüm bunları
ifade ederken mesleğimiz
adına asla kara tablo çizmiyor,
aksine gerçekleri konuşmanın
sorunun tespitine ve çözüm
üretilmesine katkı sunacağını
düşünüyorum. Ve her şeye
rağmen önümüzdeki yıllarda

mesleki anlamda çok daha ni-
telikli, ekonomik anlamda çok
daha güçlü, dış etmenlere
karşı çok daha dirençli yayın-
lara sahip olacağımıza inanı-
yorum.” 

“niTelikli Ve
iSTikrarlI YaYInlara 

kaVUŞMalIYIZ” 
Basın İlan Kurumu’nun

bundan önce olduğu gibi bun-
dan sonra da basın mensupla-
rının yanında olmayı; çoğulcu,
katılımcı, akılcı hareket etmeyi
ve istişare mekanizmasını iş-
letmeyi sürdüreceğini vurgula-
yan Erkılınç, mesajını şöyle
tamamladı: 

“Gelecek perspektifimiz ise
tümüyle nitelikli ve istikrarlı
gazeteler ile internet haber si-
telerine kavuşmaktır. Bu
duygu ve düşüncelerle yeni yı-
lınızı tebrik ediyor; aileniz, sev-
dikleriniz ve çalışma
arkadaşlarınızla birlikte geçire-
ceğiniz mutlu seneler diliyo-
rum.” 

Erkılınç’tan basın mensuplarına yeni yıl tebriği

YenileMe çalışmaları ta-
mamlanan Yunusemre Beledi-
yesi Uncubozköy Mahallesi
Kadın Dayanışma ve Eğitim
Merkezi Spor Salonu'nda ka-
dınların pilates ve reformer
kurslarına olan ilgisi günden
güne artmaya devam ediyor.   

Yunusemre Belediyesi
Kadın Dayanışma ve Eğitim
Merkezleri'nde açılan spor
kursları yoğun ilgiye sahne olu-
yor. Bu merkezlerden biri olan

Uncubozköy Mahallesi Kadın
Dayanışma ve Eğitim Merkezi,
büyüyen ve yenilenen yüzüyle
kursiyerlerin büyük beğenisini
kazandı. Yenileme çalışmaları
kapsamında Uncubozköy'de
egzersiz ve pilates kurslarına
reformer kursları da eklendi.
Yunusemre Belediyespor An-
trenörü Tuba Kabak eşliğindeki
kurslara akın eden kadınlar,
spor yaparak formda ve zinde
kalıyor. Yunusemre Belediye

Başkan Yardımcısı Emine Özge
Arslan, Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban'ın eşi
Serap Balaban, Yunusemre
Belediyespor Başkanı Bülent
Kanik, Gençlik ve Spor Hizmet-
leri Müdürü Abdullah Can, Un-
cubozköy Kadın Dayanışma ve
Eğitim Merkezi'ni ziyaret ede-
rek kursiyerlerle bir araya geldi. 

Ziyarette konuşan Bele-
diye Başkan Yardımcısı Emine
Özge Arslan, modern spor

alanlarındaki kursları daha ileri
düzeye taşıyacaklarını söyledi.
Arslan yaptığı konuşmada,
"Yunusemre Belediye Başka-
nımız Semih Balaban en ba-
şından beri kadın ve
dayanışma merkezlerimize
önem veriyor. Bu merkezleri
en aktif şekilde kullanmak,
hizmet kalitesini artırmak çok
kıymetli. Burada sosyal bele-
diyecilik gereği uygun fiyat-
larla hem sağlık için
sporumuzu yapıyoruz hem de
gündelik hayata en iyi şekilde
hazırlanıyoruz. Ayrıca diğer
kurslarımızla da kadınlarımıza

meslek imkanı sağlıyoruz. Sa-
lonumuzun yenilenmesinde
emeği geçenlere teşekkür edi-
yorum. Kadınlarımız için her
türlü imkanı seferber etmeye
hazırız. Önümüzdeki süreçte
Semih Başkanımızın destek ve
öncülüğünde daha geniş spor
merkezlerinin yatırımlarını ya-
pacağız" ifadelerini kullandı. 

Edindikleri misyonla kadın
ve çocukların spora ilgisinin
artırılması için çalışmaları hız-
landırdıklarını belirten Yunu-
semre Belediyespor Başkanı
Bülent Kanik de, "Salonumuzu
büyüttük. Alınan yeni aletlerle

kurslarımızın potansiyelini ar-
tırdık. Böylece kursiyer sayı-
mız arttı. Mevcut sayımızı kısa
sürede 30'lardan 120'lere taşı-
dık. Gayet iyi ilerliyoruz. Bu
hedeflere ilerlememizde başta
Yunusemre Belediye Başkanı-
mız Semih Balaban'ın payı ve
desteği çok büyük. Başkanı-
mızın desteğiyle çok daha
güzel işlere imza atacağımıza
inanıyoruz" dedi. Uncubozköy
Mahallesi Kadın Dayanışma
ve Eğitim Merkezi Spor Salo-
nu'na kayıt için 444 62 09 nu-
maralı telefondan bilgi
alınabileceği kaydedildi.  iHa

Uncubozköy'de kadınların spora ilgisi büyüyor   

Mübarek topraklara iba-

det için gidecek olan 80 um-
reci, Manisa’nın Demirci ilçe-
sinden düzenlenen törenle yola

çıktı. Mübarek topraklarda
umre ziyaretlerini yapmak
üzere Demirci'den 80 kişi dua-
larla uğurlandı.

Demirci’den 24 günlük
Umre ziyareti için gidenler 23
Ocak 2025 tarihinde geriye dö-
necekler.

Umre ziyareti için mübarek
topraklara gidecek olanlar için
pazaryerinde uğurlama mera-
simi düzenlendi.

Programa Belediye Başkanı
Erkan Kara, Başkan Yardımcısı
İsmail Hakkı Gül, İlçe Müftüsü
İbrahim Sağlam, aileler ve va-
tandaşlar katıldı. Programda
konuşan İlçe Müftüsü İbrahim
Sağlam, Umre ziyareti yapacak
olan vatandaşların hangi iba-

detleri yapacakları noktasında
bilgilendirme yaptı.

Belediye Başkan Erkan

Kara ise, “Mübarek topraklara
gidecek olan her bir vatandaşı-
mıza hayırlı yolculuklar diliyor,

yapacakları ibadetlerin Cenab-ı
Allah tarafından kabul görme-
sini niyaz ederim." dedi.

Umreciler Manisa’dan yola çıktıUmreciler Manisa’dan yola çıktı

2024-2025 eğitim öğre-
tim yılı 1. dönem değerlen-
dirme toplantısı İlçe
Kaymakamı Halil Dalak baş-
kanlığında, İlçe Milli Eğitim
Müdürü Cezmi Yıldırak,
Şube Müdürleri Muhittin
Şen ve Yüksek Kanyılmaz ile
okul müdürlerinin katılımıyla
gerçekleşti. 

Kaymakam Dalak, eğitim
ve öğretimin toplum için ne
denli önemli olduğuna vurgu
yaptı. 

Öğrencilerin bizleri örnek
aldığını ve bu yüzden öğret-
menlerin ve okul yöneticileri-

nin üzerindeki sorumluluğun
çok büyük olduğunu belirte-
rek, eğitimde kalitenin artırıl-
masının önemine dikkat
çekti. Toplantının günde-
minde, eğitim-öğretim sü-
reçlerinin daha verimli hale
getirilmesi adına önemli ko-
nular yer aldı.

İlçe Milli Eğitim Müdürü
Cezmi Yıldırak, yazışma-
larda dikkat edilmesi gere-
ken hususlardan, okullarda
yaşanan sorunların çözül-
mesine kadar geniş bir yel-
pazede açıklamalarda
bulundu. Ayrıca, rapor, izin

ve diğer iş ve işlemlerle ilgili
önemli hatırlatmalarda bulu-
narak, DYK (Destekleme ve
Yetiştirme Kursları) ve
uzman başöğretmenlik sü-
reçlerinin daha sağlıklı bir
şekilde işleyebilmesi için ya-
pılması gerekenler hakkında
bilgi verdi.

Şube Müdürleri Muhittin
Şen ve Yüksel Kanyılmaz
baktıkları birimler ile ilgili de-
ğerlendirmelerde bulundular.

Toplantı, tüm katılımcıla-
rın iyi dilek ve temennilerini
iletmesiyle sona erdi. 

Haber Merkezi 

Kaymakam Halil Dalak okul müdürleriyle toplantı yaptı
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 503 16 00

HİLAL ECZANESİ
0236 237 10 08

İLKE ECZANESİ

DERYA ECZANESİ

0236 239 41 24

0236 237 72 82

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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OKSİJEN ECZANESİ
1808 - Amerika Birleşik Devletleri'ne köle girişi yasaklandı.
1891 - Penaltı, Birleşik Krallık'taki Stoke City-Notts maçındaki tartışmalar üz-
erine kural kitabına girdi.
1899 - Küba'da İspanyol egemenliği sona erdi.
1901 - Avustralya'daki Britanya kolonileri federasyonlaşarak tek bir çatı al-
tında birleşti.
1901 - Nijerya, Birleşik Krallık himayesine girdi.
1925 - Amerikan astronom Edwin Hubble, samanyolu dışında başka galak-
siler keşfettiğini açıkladı.
1926 - Gece yarısından itibaren Uluslararası Takvim ve Saat kullanılmaya
başlandı.

GÜNÜN OLAYI

Cansu MERİÇ

MANİSA Ticaret İl Müdür-
lüğü, henüz yürürlüğe girmeyen
asgari ücret zammının fiyatlara
yansıtılmasını önlemek ve tüke-

tici haklarını korumak amacıyla
denetimlerini yoğunlaştırdı. İl
genelinde gerçekleştirilen de-
netimlerde, işletmelerin fiyat
etiketi ve gramaj uygulamaları
mercek altına alındı.

200 İşleTMe Ve 2000 
ÜrÜN İNCeleNDİ

Manisa il merkeziyle birlikte
Turgutlu, Salihli, Alaşehir ve Ak-
hisar ilçelerinde bir hafta süren
denetimlerde yaklaşık 200 iş-
letme denetlendi ve 2000’e
yakın ürün incelemeye tabi tu-
tuldu. Denetimlerde, haksız
fiyat artışları ve mevzuata aykırı
uygulamalar tespit edilen işlet-
melere idari yaptırımlar uygu-
landı.

TÜKeTİCİlerİN
MeNFAATlerİ 
KOrUNUYOr

Manisa Ticaret İl Müdürlüğü
yetkilileri, bu tür denetimlerin
tüketici haklarının korunması ve
piyasa düzeninin sağlanması
açısından önemine dikkat
çekti. Denetimlerin önümüzdeki
günlerde de devam edeceği
belirtildi.

Asgari ücretin belirlenmesinin ardından fiyatlarına artış yapan işletmelere denetimler sürüyor… Manisa’da da denetimler hız kesmiyor

Manisa’da fahiş fiyat denetimi

İçİşlerİ Bakanı Ali Yerli-
kaya, 57 ilde DEAŞ terör örgü-
tüne yönelik son 12 gündür
devam eden "Gürz-34" ope-
rasyonlarında 536 şüpheli örgüt
üyesinin yakalandığını açıkladı.   

İçişleri Bakanı Yerlikaya
sosyal medya hesabından yap-
tığı açıklamada, 57 ilde DEAŞ
terör örgütüne yönelik son 12
gündür devam eden "Gürz-34"
operasyonlarında 536 şüpheli
örgüt üyesinin yakalandığını
belirterek şu bilgileri verdi: 

"Cumhuriyet Başsavcılık-
ları ile MİT Başkanlığı, Emniyet
Genel Müdürlüğü TEM Daire
Başkanlığı ve İstihbarat Baş-
kanlığı koordinasyonunda, İl
Emniyet Müdürlükleri TEM
Şube Müdürlüklerince yapılan
çalışmalar sonucu; Adana, Adı-
yaman, Afyonkarahisar, Ağrı,
Amasya, Ankara, Antalya,

Aydın, Balıkesir, Batman, Bile-
cik, Bingöl, Bitlis, Bolu, Bursa,
Çankırı, Çorum, Denizli, Diyar-
bakır, Düzce, Edirne, Elazığ,
Eskişehir, Erzincan, Gaziantep,
Hatay, Isparta, İstanbul, İzmir,
Kahramanmaraş, Karabük,
Kastamonu, Kayseri, Kırıkkale,
Kırşehir, Kilis, Kocaeli, Konya,
Kütahya, Malatya, Manisa,
Mardin, Mersin, Muğla, Nevşe-
hir, Niğde, Ordu, Osmaniye,
Rize, Sakarya, Samsun, Sivas,
Şanlıurfa, Trabzon, Van, Yalova
ve Yozgat'ta DEAŞ terör örgü-
tüne yönelik düzenlenen ope-
rasyonlarda yakalanan
şüphelilerin, örgüt içerisinde
faaliyet yürüttüğü, örgüte fi-
nans sağladığı ve çatışma böl-
geleriyle irtibatlı oldukları tespit
edildi. Toplumsal dayanışma-
mız ve ortak değerlerimiz, terö-
rün yayılmasını önlemede en
etkili savunma mekanizmaların-
dan biridir. Terörü ülkemizden
topyekun bir mücadeleyle
söküp atmaya kararlıyız. Ope-
rasyonları koordine eden Cum-
huriyet Başsavcılıklarımızı, MİT
Başkanlığımızı ve operasyonları
gerçekleştiren polislerimizi teb-
rik ediyorum."  İHA

Bakan Yerlikaya: "Gürz-34 operasyonlarında 
536 şüpheli örgüt üyesi yakalandı"   

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğünce il genelinde yapılan
çeşitli operasyonlarla binlerce
litre kaçak alkol ele geçirildi.   

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğünce alkollü içki kaçakçı-
lığıyla mücadelesi hız
kesmeden devam ediyor. Ma-
nisa il genelinde 1-31 Aralık ta-
rihleri arasında yapılan
operasyonlarda 8 bin 940 litre
etil alkol, 1.616 litre ev yapımı
alkollü içki, 123 şişe kaçak
alkol, 6 bin 541 adet sahte

TADAB bandrolü, 530 adet
viski kapak kapüşonu, 10 adet
alkol aroması, 2 adet damıtma
düzeneği ele geçirildi. Yapılan
operasyonlarda 20 şüpheli
şahıs hakkında adli işlem baş-
latıldığı öğrenildi.  İHA

Manisa'da binlerce litre
kaçak alkol ele geçirildi   

MANİSA'NIN Şehzadeler il-
çesinde uyuşturucu operasyo-
nunda gözaltına alınan şüpheli
tutuklandı.

İlçe Jandarma Komutanlığı
ekipleri, uyuşturucuyla müca-
dele çalışmaları kapsamında

İshakçelebi Mahallesi'nde ya-
şayan İ.C'nin ev ve otomobi-
linde arama yaptı. Aramada
667 sentetik ecza ile ruhsatsız
tabanca ele geçirildi. İşlemleri-
nin ardından adliyeye sevk edi-
len şüpheli tutuklandı. AA

Uyuşturucu operasyonunda 
yakalanan şüpheli tutuklandı



1 Ocak 2025 ÇarşambaGÜNCEL

Cansu MERİÇ

4

Manisa’da düzenlenen
Zafer Kalkınma Ajansı 2024 yılı
değerlendirme toplantısında
2024 yılında 990 firmaya ücret-
siz danışmanlık hizmeti veril-
diği, 73 firmanın yatırım
yapmasına destek olunduğu,
“Üreten Şehirler Programı”
kapsamında Manisa’da 11 iş-
letmeye yeşil dönüşüm konu-
sunda eğitim ve danışmanlık
sağlanacağı açıklandı.   

Zafer Kalkınma Ajansı’nın
2024 yılı değerlendirme toplan-
tısı Manisa’da gerçekleştirildi.
Afyonkarahisar Valisi ve ZEKA
Yönetim Kurulu Başkanı Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaş’ın
başkanlığını yaptığı toplantıya
Manisa Valisi Vahdettin Özkan,
Kütahya Valisi Musa Işın, Uşak
Valisi Dr. Naci Aktaş, Kütahya
Belediye Başkanı Eyüp Kah-

veci, Uşak Belediye Başkanı
Özkan Yalım, Afyonkarahisar İl
Genel Meclisi Başkanı Mehmet
Siper, Kütahya İl Genel Meclis
Başkanı Muammet Özcura,
Uşak İl Genel Meclis Başkanı
Kadir Uslu, Manisa Ticaret ve
Sanayi Odası Başkanı Mehmet
Yılmaz, Genel Sekreter Kutlu
Eser katıldı. Manisa Polis
Evinde gerçekleştirilen toplan-
tıda 2024 yılı çalışmaları hak-
kında bilgi veren
Afyonkarahisar Valisi ve ZEKA
Yönetim Kurulu Başkanı Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaş, “Böl-
gesel kalkınma hedeflerine
ulaşmak için yol gösterici ola-
cak ve bölgemizin ekonomik,
sosyal ve çevresel gelişimini
destekleyecek 2024-2028 yılla-
rını kapsayan TR33 Bölgesi
Bölge Planı ile Türkiye'nin kal-

kınma hedeflerine ulaşması ve
bölgelerin potansiyellerini or-
taya çıkarmak için hazırlanan
Bölgesel Gelişme Ulusal Stra-
tejisi Resmi Gazete'de yayımla-
narak yürürlüğe girmiştir. 2024
yılında 33 proje tamamlanarak
oluşturulan altyapılar bölgenin
kalkınmasına katkı sağlamıştır.
Devam eden 25 projenin uygu-
lama süreçleri ise yararlanıcı-
larla birlikte takip edilmektedir.
Siber Vatan Programı kapsa-
mında, bölge üniversiteleri iş
birliğiyle her ilde 45 öğrenciye
sertifikalı eğitim verilmiş, ayrıca
Kütahya’da ortaokul ve lise öğ-
rencilerine siber güvenlik far-
kındalık eğitimleri
düzenlenmiştir. Kütahya ve Ma-
nisa için turizm hedeflerine yö-
nelik Turizm Master Planı
hazırlanmakta olup bölgenin

cazibe merkezi haline gelmesi
hedeflenmektedir. Kadın giri-
şimciliği teması çerçevesinde
Afyonkarahisar’da Gastronomi
Festivali ve Kadın Girişimcilik
Festivali düzenlenmiş, bilgilen-
dirme faaliyetleri gerçekleştiril-
miştir. Kütahya’da “Dış Ticaret”
ve “Yeni Nesil Satış ve Pazar-
lama” alanlarında düzenlenen
eğitimlerde 38 kişi sertifika
almış, 12 kişi istihdam edilmiş-
tir. Manisa’da düzenlenen Yeni
Teknolojiler Etkinliği, firmaların
katma değerli üretimlerine katkı
sağlamıştır. Uşak’ta imalat sa-
nayisinde Enerji Etüt Raporları
hazırlanmış ve Sanayi Dönü-
şüm Planı oluşturulmuş olup
yakın zamanda lansman top-
lantısıyla ilgililerle paylaşıla-
caktır. Ajans, 2024 yılında 990
firmaya ücretsiz danışmanlık
hizmeti vermiş, 73 firmanın
yatırım yapmasına destek ol-
muştur. Üreten Şehirler Prog-
ramı kapsamında Manisa’da
11 işletmeye yeşil dönüşüm
konusunda eğitim ve danış-
manlık sağlanacaktır. Önü-
müzdeki günlerde Manisa
Valimizin başkanlığında söz-
leşme imza töreni düzenlene-
cektir. Programın sonuçlarının
bölgeye hayırlı olmasını dile-
rim. 2024 yılında Sosyal Geliş-
meyi Destekleme Programı
kapsamında 22 proje başvu-
rusu yapılmış olup sonuçlarını

beklemekteyiz. Yine AB proje-
leri kapsamında 3 başvuru ya-
pılmış olup değerlendirmeleri
devam etmektedir. Interreg
kapsamında ilk deneyimimiz
olmasına rağmen ortak ve işti-
rakçi olduğumuz projelerden
başarılı olanlar oldu, ancak
bütçe imkanları nedeniyle asil
listeye girmeye hak kazana-
madılar. Bölge paydaşlarının
ulusal ve uluslararası çağrı
ilanlarından haberdar olması
için WhatsApp Bilgilendirme
Kanalı oluşturulmuştur. Bölge
illerimiz için Türkiye’de ilk defa
saha bazlı Sürdürülebilir Jeo-
termal Kaynak Yönetim Planı
hazırlanmıştır. Bugünkü top-
lantımızda görüşeceğimiz
gündem maddelerine gelince;
İlk gündem maddemizde
Ajansımızın başvuru yaptığı,
ortak olarak yer aldığı uluslar-
arası fonlara ve projelere iliş-
kin bilgi alacağız. Diğer iki
gündem maddemizde 2018
Yılı Çevre ve Enerji Altyapı
Mali Destek Programı’na ait
Program Sonrası Değerlen-
dirme Raporu ile yararlanıcı-
lardan gelen projelere ilişkin
talepler ve projelerle ilgili ge-
lişmeleri değerlendireceğiz.
Diğer gündem maddeleri-
mizde Ajansımızın 2024 yılı
afet yönetimi faaliyetlerini,
insan kaynakları politikasının
uygulanması ve geliştirilme-

sine dair bilgiler içeren İnsan
Kaynakları Politikası Rapo-
ru’nu değerlendirecek ve bu
alandaki çalışmaları inceleye-
ceğiz. Yedinci gündem mad-
demizde Ajansımızın insan
kaynağı ihtiyacını karşılamak
amacıyla, Bakanlıkça uygun
görülen personel alımı ilanına
ilişkin bilgi alacağız. Son ola-
rak Ajansımızın iç kontrol sis-
temi çalışmaları hakkında
hazırlanan 2024 yılı değerlen-
dirme raporunu, 2025 yılı
bütçe yetki devirleri ve proto-
kolleri ve her toplantımızda ol-
duğu gibi, Ajansımızın iki
toplantı arasındaki faaliyetleri
ile ilgili bilgilendirme yapıla-
caktır. Ayrıca, bölgemiz illerine
ait gayrisafi yurtiçi hasıla veri-
leri paylaşılacaktır” dedi. 

Öte yandan toplantıda
2024 yılı Manisa İmalat Sana-
yisinde Yeşil Dönüşüm Üreten
Şehirler Teknik Destek Prog-
ramı sonuçları da açıklandı.
ZEKA bölgesi içerisinde sa-
dece Manisa’da uygulanan
programa yönelik hazırlanan
2024 yılı Manisa İmalat Sana-
yisinde Yeşil Dönüşüm Üreten
Şehirler Teknik Destek Prog-
ramı (MUSTD) başvuruları
kapsamında 11 işletmeyle ko-
nuyla ilgili eğitim ve danış-
manlık faaliyetleri
gerçekleştirileceği açıklandı.
iHa

ZEKA’da 2024 yılı değerlendirme toplantısı yapıldı 

Hava sıcaklıklarının mev-
sim normallerinin üzerinde sey-
rettiği Manisa'nın Sarıgöl
ilçesinde bir yandan örtü altın-
daki üzümlerin hasadı devam
ederken bir yandan da bağ-
larda kış bakımları için budama
çalışmaları devam ediyor. Ba-
ğını budamaya giden üretici
bağının uyumadan uyandığını
ve yaprak verdiğini görünce te-
dirginliğini dile getirdi.  Mani-
sa'nın Sarıgöl ilçesinin Emcelli
Mahallesindeki bir üzüm ba-
ğında korkulan oldu ve bağlar
uykuya geçmeden uyanmaya

başladı. Hava sıcaklıklarının
mevsim normallerinin üzerinde
seyrettiği bölgede bağlarda bu-
dama çalışması yapılacakken
yeni filiz ve yapraklarla karşıla-
şan üreticiler ise tedirginliklerini
dile getirdi. Mahalledeki bağını
budamak için eşiyle birlikte ba-
ğına gittiğini ve taze yaprakla
karşılaştığını anlatan Emcelli
Mahallesi Muhtarı Sezai Küçü-
közkan, "Bugün 31 Aralık 2024.
Bağımıza budama için geldiği-
mizde garip bir olayla karşılaş-
tık. Yılbaşı öncesi eşimle birlikte
bağ budamaya geldik ve as-

mada taze filiz gördük. Bu çiftçi-
ler için kolay bir şey değil. Bağ-
ların erken uyanması bağlardaki
doğuşların yani üzüm rekolte-
sinde düşüşe neden olur. Hava-
lar soğuk ve yağışlı olursa ve
bağlarımız uyursa önümüzdeki
sezon güzel bir mahsul olur.
Bağlar erken uyanır ve erken
açarsa maalesef çiftçiler olarak
iyi bir yıl geçiremeyiz. Allah in-
şallah bu yöreyi korur da çiftçi-
lerimizin mağduriyetini giderir.
Herkesin 2025 yılını hayırlı geçir-
mesini temenni ederim." dedi.
iHa

Üzüm bağları erken uyandı    Üzüm bağları erken uyandı    

Manisa Şehir Hastanesi
Psikologlarından Ayşe Sena
Bayarlar 2024 yılının kavramı
olarak seçilen 'Kalabalık Yalnız-
lık' hakkında açıklamalarda bu-
lunarak, bunun bireysel bir
sorun değil toplumsal bir sorun
olduğunu söyledi.   

TDK tarafından yılın keli-
mesi/kavramı oylamasına katı-
lan 1 milyon kişi tarafından
2024 yılının kelimesi/kavramı
olarak seçilen 'Kalabalık yalnız-
lık' hakkında Manisa Şehir
Hastanesi Psikologlarından
Ayşe Sena Bayarlar açıklama-
larda bulunarak bu sorunun bi-
reysel değil toplumsal
olduğunu söyledi. 

Kalabalık yalnızlığın birey-
sel değil toplumsal bir kavram
olduğuna dikkat çeken Psiko-
log Ayşe Sena Bayarlar açıkla-

masında şunları söyledi: "1 mil-
yon kişinin oy kullanarak seçtiği
2024 yılının kavramı kalabalık

yalnızlık oldu. Peki bu kalabalık
yalnızlık kavramı nedir? Çevre-
mizde çok fazla insan olmasına

rağmen, çok fazla sosyalleş-
memize, eğlencelere, tatillere,
gezmelere gitmemize rağmen,

bir sürü gruplarla arkadaş ol-
mamıza rağmen kendimizi yal-
nız hissetmemiz, derin ve
anlamlı ilişkiler kuramamamız
demektir. Kalabalık yalnızlık in-
sana anlaşılmama duy-
gusu ki bu çok önemli.
Birinin bizi anlaması
en çok ihtiyaç duy-
duğumuz şey. Ait
hissetmeme bir
yere, bir gruba ait
hissetmeme ve
bütün bunların so-
nucunda da depres-
yon veya anksiyete gibi
bir takım psikolojik sıkıntı-
lara neden olabilir. Peki ne yap-
mak gerekiyor? Öncelikle ikili
ilişkileri ya da sosyal ilişkileri
çok fazla kilitleyen, kısıtlayan,
sosyal medya kullanımına, tele-
fon kullanımına bir denge getir-

mek, bununla ilgili bir kontrol
sağlamak lazım. Bunun dışında
birbirimizi dinlerken daha em-
patik olmaya, duygularımızı an-
lamaya çalışmak lazım.

Karşımızdaki kişileri daha
anlama odaklı olmaya

gayret etmek lazım.
Bu arada bu kavram
bireysel bir kavram
değil. Toplumsal bir
kavram ve toplum
olarak aslında em-

patik ilişkiler, derin,
yakın ve anlamlı ilişki-

lerle aslında bu durumu,
bu yalnızlığı çözebiliriz.

Yeni yıl bu konuda farkındalığın
arttığı, anlamlı ilişkilerin inşa
edilebildiği bir yıl olsun hepimiz
için. Herkese sağlıklı, mutlu far-
kındalık dolu bir yıl diliyorum."
iHa

Uzmanından kalabalık yalnızlık açıklaması   

KırKağaç Belediyesi, Be-
lediye Başkanı Üstün Dön-

mez’in ev sahipliğinde yıl sonu
değerlendirme toplantısı dü-
zenledi. Toplantıya ilçedeki 47
mahalle muhtarı katılırken,

Soma Belediye Başkanı Sercan
Okur da özel davetli olarak
programa katılarak destek
verdi. Toplantıda, 2024 yılında

mahallelerde gerçekleştirilen
hizmetler ve belediye çalışma-
larının detaylı bir değerlendir-
mesi yapıldı.

Mahallelerin kalkınmasına
yönelik yürütülen projeler ma-
saya yatırılırken, 2025 yılı için
hedeflenen çalışmalar ve plan-
lanan projeler paylaşıldı. Bele-
diye Başkanı Üstün Dönmez,
mahalle muhtarlarıyla iş birliği-
nin devam edeceğini belirterek,
halkın yaşam kalitesini artırmak
adına çalışmaya devam ede-
ceklerini ifade etti. 

Toplantıya katılarak destek
veren Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, birlik ve daya-
nışma mesajları verdi. Başkan
Okur, Kırkağaç Belediyesi’nin
başarılı çalışmalarını yakından

takip ettiğini belirterek, ilçede
gerçekleştirilen projelerin öne-
mine vurgu yaptı.

Programın sonunda konu-
şan Başkan Üstün Dönmez,
mahalle muhtarlarına ve top-
lantıya katılan misafirlere teşek-
kür ederek şunları söyledi:

“Mahallelerimizin kalkın-
ması ve halkımızın mutluluğu

için el ele çalışmaya devam
edeceğiz. 2025 yılı için hedef-
lerimiz büyük, mahallelerimize
yönelik yeni projelerle halkımı-
zın yaşam standartlarını yük-
seltmeyi amaçlıyoruz. Yeni
yılın tüm hemşehrilerimize
sağlık, mutluluk ve başarı ge-
tirmesini temenni ediyorum”
ifadelerini kullandı.

Kırkağaç Belediyesi yılsonu değerlendirme toplantısı düzenledi
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MANİSA’DA geçtiğimiz
günlerde kongreye

giden AK Parti
Şehzadeler

İlçe Teş-
kila-
tı’nda
baş-
kanlık
gör-
evine
Ahmet

Nal-
band se-

çilmişti. AK
Parti Şehza-

deler İlçe Başkanı Ahmet Nal-
band, yürütme kurulu üyelerini
belirledi. 

YÜRÜTME KURULU 
GÖREV DAĞILIMI

Buna göre Siyasi ve Hu-
kuki İşler Başkanı Mehmet
Kavas, Teşkilat Başkanı Behlül
Yılmaz, Seçim İşleri Başkanı
Nezahat Küçükkavukcu, Tanı-
tım ve Medya Başkanı Oğuz-
han Gülez, Sosyal Politikalar
Başkanı Bülent Gök, Yerel Yö-
netimler Başkanı Menderes
Argün, Ekonomi İşleri Başkanı
Mustafa Pilav, Sivil Toplum ve
Hakla İlişkiler Başkanı Galip
Berk, Mali ve İdari İşler Baş-

kanı Yasin Tutar, İlçe Sekreteri
Ayfer Ökem oldu.

"ŞEHZADELER’E HİZMET 
İÇİN ÇALIŞACAĞIZ"

Başkan Nalband, yeni yö-
netim kurulunu sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımla
duyurdu. 

Paylaşımında, “Cumhur-
başkanımız ve Genel Başkanı-
mız Recep Tayyip Erdoğan’ın
liderliğinde Manisa’mıza ve
Şehzadeler’imize hizmet yo-
lunda; yeni AK Parti Şehzade-
ler İlçe Yürütme Kurulumuz
ilçemize ve teşkilatımıza hayırlı
uğurlu olsun” ifadelerine yer
verdi.

Ahmet Nalband A Takımı’nı belirledi!

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, modern ekipmanlar ve
güçlü bir iş gücüyle yürüttüğü
projelerle halkın ihtiyaçlarına
yönelik çözüm üretmeye ve
şehri daha yaşanabilir hale ge-
tirmeye kararlılıkla devam edi-

yor. Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, Salihli Şantiyesinde 1 mil-
yon 400 bin metrekare kilit
parke taşı, 17 bin adet beton
boru ve 95 bin metre bordür ve
yağmur oluğu imal etti.  Mani-
sa’yı daha modern bir kent

yapmak için çalıştıkları ifade
eden Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
“Vizyonumuz üretim maliyetleri
düşürmek, kapasitemizi ise art-
tırmak, her şey Manisa için, her
şey daha modern bir kent için”
dedi. 

“17 BİN ADET ÇEŞİTLİ 
EBATLARDA 

BETON BORU” 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi Kaynak Geliştirme ve İşti-
rakler Daire Başkanlığı, 2024
yılında öz kaynaklarını en etkin
şekilde kullanarak hızlı çözüm-
ler üretti. Yürütülen üretim ve
denetim faaliyetleriyle hem alt-
yapı sorunlarına kalıcı çözümler
getirildi hem de halkın ihtiyaçla-
rına yönelik modern ve sürdü-
rülebilir hizmetler sunuldu. 

Daire Başkanlığına bağlı Sa-
lihli Beton Parke, Bordür ve
Boru Üretim Fabrikası, üretim
kapasitesini artırarak 2024 yı-

lında rekor üretim rakamlarına
ulaştı. 

17 bin adet çeşitli ebatlarda
beton boru, 1 milyon 400 bin
metrekare kilit parke taşı ve 95
bin metre bordür ile yağmur
oluğu üretilerek şehir genelinde
altyapı çalışmalarına büyük
katkı sağlandı. Bu kapasite ar-
tışı sayesinde eş zamanlı proje-
ler yürütülerek farklı
bölgelerdeki yol ve çevre dü-
zenleme çalışmalarında hızlı
çözümler sunuldu. 

“2025 YILINDA DA
ÜRETİME HIZ 

KESMEDEN DEVAM
EDECEĞİZ” 

Manisa’nın yarınları için alt-
yapı çalışmalarına ağırlık verdik-
lerinin altını çizen Başkan
Zeyrek, “Üretim tesislerimizin
kapasitesini artırdık ve ekipleri-
mizi güçlendirdik. 

Hedefimiz, Manisa’nın her
köşesine modern altyapı ve
üstyapı hizmetlerini en kısa sü-
rede ulaştırmak. Kentimizin

daha yaşanabilir ve altyapısı
güçlü bir kent olması için aralık-
sız çalışıyoruz. Yenileme ve ge-
nişletme çalışmalarımız için
ihtiyaç duyduğumuz malzeme-
leri bünyemizde üreterek bütçe,
zaman ve işgücü tasarrufu sağ-
lıyoruz. 2024 yılında önemli ba-
şarılara imza attık ve 2025
yılında da üretime hız kesme-
den devam edeceğiz. Şehrimi-
zin gelişimi ve kalkınması için
çalışmalarımıza aralıksız devam
edeceğiz” dedi.  İHA

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nden Manisa Büyükşehir Belediyesi’nden 
üretimde rekor yıl   

MANİSALILAR Derneği, 9.
kuruluş yıldönümünü coşkuyla

kutladı. Manisa efelerinin oyu-
nuyla başlayan gecede, prog-
rama Manisa'nın yerel sanatçısı
Nadir Saltık ve ünlü sanatçı

Serap Sezer sahne alarak
devam etti. Sembolik olarak
mesir saçımı yapılan geceye
üyeler ve misafirler yoğun ilgi
gösterdi.

Geceye Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Balaban,
Manisa Marangozlar Odası
Başkanı Zeki Apak, Berberler
ve Kuaförler Odası Başkanı
Adem Şahin, Saadet Partisi
Saruhanlı İlçe Başkanı Sezai
Zeytinli, eski Şehzadeler Bele-
diye Meclis Üyesi İbrahim
Onaylı, İYİ Parti Büyükşehir Be-
lediye Başkan Adayı Gürkan
Özcan, eski Esnaf Kefalet Baş-
kanvekili Sait Başbelen, Ma-
nisa Dostlar Meclisi Sözcüsü
Cihan Canuyar, Soft Güzellik
Merkezi Sahibi Fikriye Efe, eski
CHP Merkez İlçe Başkanı ve
Yunusemre Kurucu İlçe Baş-
kanı Engin Uzun, AK Parti Yu-
nusemre İlçe Başkan
Yardımcısı Osman Kolcu ve
Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet
Kılınç  Manisalılar Derneği ilçe
temsilcileri, birim başkanları,
üyeler ve çok sayıda üye de
geceye katıldı.

Manisalılar Derneği Başkanı
Yunus Emre Şahin, yaptığı ko-
nuşmada her geçen gün büyü-
yen bir Manisalılar Derneği
olduklarını söyledi. Başkan
Yunus Emre Şahin, "Bugün
burada derneğimizin 9. yılını
kutluyoruz. Doğduğumuz ve
doyduğumuz bu şehre Mani-
salılar Derneği çatısı altında
hizmet etmekten mutluyuz. 17
ilçede Manisalılar Derneğimi-

zin temsilciliği var. 17 ilçe ar-
kadaşlarımız, tarımdan tu-
rizme, ulaşımdan sanayiye
kadar geniş bir yelpazede Ma-
nisa’nın kadim değerlerini ya-
şatmayı görev bildi.
Manisalılar Derneği çatısı al-
tında bu güne kadar görev
alan ve görevini canla başla
devam ettiren tüm arkadaşla-
rıma teşekkür ederim" dedi.

Kutlama programı, yerel

sanatçılar Nadir Saltık ve
Serap Sezer'in sahne perfor-
mansları ile renklendi. Etkin-
likte sembolik olarak mesir
saçımı yapıldı ve konuklara
yemek ikram edildi. Zeybek
oyunu gösterisi, geceye katı-
lanlara unutulmaz anlar ya-
şattı. Dernek üyeleri ve
misafirler, bu özel gecede bir-
likte olmanın mutluluğunu ya-
şadılar.

Manisalılar Derneği 9. kuruluş yıldönümünü coşkuyla kutladı

MANİSA Azerbaycan Kültür
ve Dayanışma Derneği ve Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi iş-
birliği ile  Dünya
Azerbaycanlılarının Dayanışma
Gecesi Kültür Sitesi Lale Salo-
nu'nda kutlandı.  Geceye  Türk
Aksakalları İçtimayı Birliği
Gençlik Teşkilatı Türkiye Tem-
silcisi ve ekibi, Türkiye Kamu-
Sen İl Temsilcisi Aydın
Akagündüz ve kamu sen'e
bağlı sendika şube başkanları,
STK temsilcileri, çevre illerden
gelen Azerbaycan dernekleri
başkanları  ve çok sayıda  da-
vetli katıldı. 

Programın başında her iki
ülkenin milli marşları okunarak
saygı duruşunda bulunuldu.

Gecede konuşan Manisa Azer-
baycan Kültür ve Dayanışma

Derneği Başkanı Şentürk Hoş-
gül, derneğin 21. yılını tamam-

ladığını ve 2021 yılından bu
yana yapılan faaliyetleri hak-
kında bilgi verdi. Bu etkinliğin
44. etkinlikleri olduğunu belir-
ten Başkan Hoşgül, "Azerbay-
can'ın Milli Lideri Haydar
Aliyev tarafından her yıl 31
Aralık'ta kutlanması ilan edilen
Dünya Azerbaycanlılarının Da-
yanışma Günü kutlamalarının
artık Manisa'da geleneksel
hale geldi. Bu yıl 4. kez ger-
çekleştiriyoruz. Ortak kültür ve
değerlerimizi yaşatmak ve ya-
şamak adına çalışmalarımıza
devam ediyoruz. Şehrimizi ta-
nıtmak ve şehrimiz adına kül-
tür elçiliği yapmak konusunda
inisiyatif almaktan çekinmeye-
ceğiz. Bunun bir örneği olarak

bu gece sahnelecek olan dans
gösterilerinde Azerbaycan'a
ait dans gösterisi ve Ege yöre-
sine ait Zeybek dans gösteri-
sini sunarak kültür
zenginliğimizi ortaya koyduk"
dedi. Geceye Bakü'den gelen
tar sanatçısı Məhbub Şükü-
roğlu Məmmədov'un yanı sıra
Buta Bakü Müzik Grubu
sahne aldı. 

Keyifli anların yaşandığı ge-
cede, sahneye Destanların
Dansı ekibinden dans gösteri
grubu ile Perde Sahne Sanat-
ları Kulübü'nün gösterisi izleyi-
cilerden büyük alkış aldı.
Sürpriz hediyelerin çekilişiyle
renklenen gecede öğrenciler
ve misafirler doyasıya eğlendi.

Dünya Azerbaycanlılarının Dayanışma Günü Manisa'da kutlandı
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mANiSA Valisi Vahdettin
Özkan, yeni bir yıla girmenin
sevincini ve yeni yılın taşıdığı
umutları büyük bir. Beklinti ile
karşıladığın belirtiği açıklama-
sında Manisalılar’a iyi dilek-
lerde bulundu.

Vali Özkan, hayatımızda bı-

raktığı hatıralar ve kazanım-
larla gerek ülkemiz gerekse
dünya için önemli gelişmelere
sahne olan bir yılı daha geride
bırakırken, iyilik ve güzellik
beklentisi ile yeni yılı karşıladı-
ğını belirterek, “Yeni yılda,
umutlarımızı tazeleyerek, he-
deflerimize ulaşmak için,
başta kamu kurum ve kuruluş-

larımız olmak üzere toplumun
tüm kesimleriyle el ele vererek
ilimizin ve ülkemizin gelişmesi
için daha çok çalışmalıyız”
dedi.

Bu anlamda en büyük ga-
yemizin sevgi ve hoşgörü ile
Manisa’mızın her alanda daha
müreffeh, daha mutlu ve yaşa-
nılabilir bir il haline gelmesini

sağlamak olduğunu söyleyen
Özkan, şöyle konuştu: 

“2025 yılının geçmiş yıllar-
dan daha huzurlu ve güzel
geçmesi, tüm dünyada acıla-
rın ve savaşların yaşanmadığı;
huzur ve esenliğin hâkim ol-
duğu, güzellikleriyle anılacak
bir yıl olması gönülden temen-
nimizdir. 

Sahip olduğumuz bu güzel
ülkenin, daha güçlü ve daha
aydınlık yarınlara kavuşması
hedef ve kararlılığıyla yeni yılı
kutluyor; 

2025 yılının ülkemize, mil-
letimize ve kıymetli Manisalı
hemşehrilerime sağlık, huzur
ve mutluluk getirmesini te-
menni ediyorum.”

Manisa Valisi Özkan’dan yeni yıl mesajı

eGeKAF 2025’in başarılı bir
şekilde düzenlenmesi amacıyla
paydaş üniversiteler arasında iş
birliği görüşmeleri hız kesme-
den devam ediyor. 

EGEKAF 2025 için daha
güçlü bir etkileşim ağı oluştur-
mayı hedefleyen Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Rana Kibar, Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Kadir Ay
ile hazırlık çalışmaları çerçeve-
sinde paydaş üniversite rek-
törlerine ziyaretler
gerçekleştirdi.

İlk olarak Yaşar Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Levent
Kandiller’i ziyaret eden Rektör

Prof. Dr. Rana Kibar ve Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Kadir Ay,
etkinlik hazırlıklarının büyük bir
ivme kazandığını belirterek
olumlu gelişmeler yaşandığını
söyledi. Ardından İzmir Katip
Çelebi Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Saffet Köse ile bir
araya gelerek EGEKAF 2025’in
ön hazırlıkları konusunda
görüş alışverişinde bulunan
Rektör Prof. Dr. Rana Kibar ve
Rektör Yardımcısı Prof. Dr.
Kadir Ay, son olarak Dokuz
Eylül Üniversitesi Rektörü Prof.
Dr. Bayram Yılmaz’ı ziyaret
ederek etkinliğe davetlerini
sundular. Haber merkezi

EGEKAF 2025 için hazırlıklar sürüyor

yUNUSemre Beledi-
yesi ve Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi zabıta
ekipleri, yılbaşı gecesi ön-
cesi alkollü lokanta ve
alkol satışı yapılan işyerle-
rine yönelik denetim ger-
çekleştirdi. İlçede bulunan
birçok işyeri denetlenirken
iki işletmeye cezai işlem
uygulandı. Yunusemre
Belediyesi ve Büyükşehir

Belediyesi Zabıta Müdür-
lüğü ekipleri, halk sağlığı-
nın korunması ve genel
düzenin sağlanması adına
yılbaşı öncesi denetim
başlattı. Alkollü restoran
ve alkol satışı yapılan iş-
letmelere yönelik yapılan
denetimlerde vatandaşla-
rın sağlığı ile ilgili konular
için uyarılar yapıldı ve ön-
lemler alındı. Denetimler

kapsamında işletmelerin
işyeri açma ruhsatları,
fiyat etiketleri, iş yeri genel
temizliği, kasa-raf fiyat
uyumu, son kullanma ta-
rihi, işgal, genel tertip ve

düzen gibi konulara dikkat
edildi. İlçenin çeşitli nok-
talarında yapılan denetim-
ler sonucu iki işyerine
cezai işlem uygulandı.
Haber merkezi

Yılların hiç durmak gibi bir niyeti yok, hızla akıp
gidiyor. 2025 yılına 'Merhaba' diyoruz. Geçmiş bir
yılın muhasebesini yaparak, iyisiyle kötüsüyle eskiyi
bırakıp yeni umutlara yelken açıyoruz. Her yeni yıla
adım atarken, şöyle bir geriye dönüp bakarız. 2024'ü
sıkıntılarla geçirenler hatırlamak istemeyecek, yeni
yıldan dilekleri güzellikler olacak. 

Yeni iyidir, yeni güzeldir. Yaşanacak olandır
çünkü. Bence ne geçmişte kalarak yaşayın, ne de
geleceği düşünerek umut edin. Anı yaşayın. Siz iste-
meseniz de zaten gelecek kendiliğinden geliyor ya-
şanıyor. Geçmiş ise yaşanmışlıklarıyla kalıp gidiyor. 

Her son yeni bir başlangıç, her bir yeni yıl da yeni
umutlar demektir. Karamsarlığı, umutsuzluğu bir ke-
nara bırakın. İyi düşünün, iyi şeyler hayal edin. Ben
sonu iyi de olsa kötü de olsa bazı şeylerin yaşanması
gerektiğine inanırım. Kaderciyim anlayacağınız. Siz
ne kadar çabalarsanız çabalayın, olacak bazı şeyle-
rin önüne kesinlikle geçilmiyor. Yaşayacak ve artçıla-
rını bir şekilde tolere etmeye alışacağız, alışmak
zorundayız. Burada önemli olan, sonrasında verme-
miz gereken mücadeleyi sonuna kadar vermek. Pes
etmemek. Çabayla, emekle artıya çevrilebilecek, üs-
tesinden gelinmeyecek sorun yok aslında. Çözümü
mümkün olmayan bazı durumlar var ki, işte orada in-
sanın eli kolu bağlanıyor. Bu durumda yapılacak
olan, inancımızı kaybetmeden, güzel şeylerin de
gelip bizi bulacağına inanmak gerekiyor. Sabır denen
güç işte tam da burada devreye giriyor' Bence negatif
düşünceleri dile getirmemek en güzeli.

Her yeni gün için olumlu düşünün, pozitif olun.
2025 yılı için, aklınızdan birer birer güzel şeyler geçi-
rin, iyi dileklerde bulunun. Başınıza gelen her şeyi,
siz hayatınıza çekiyorsunuz ve hepsi zihninizde tuttu-
ğunuz suretlerden dolayı size geliyor. Ne düşünürse-
niz, onu kendinize çekersiniz. Çekim yasası yani;
'Neyi düşünür ya da odaklanırsan onu alırsın' 

Ben dileklerimi diledim. 2025 yılında hayatımı ko-
laylaştıracak, hayallerimin ötesinde bir gelecek yara-
tacak sorularımı sordum. '2025 yılı 2024 yılından
nasıl daha iyi olur? En iyiyi en güzeli yaşamak için
neler mümkün?' diye başladım sorularıma. Önce
sağlık diliyorum. Hem kendime, hem aileme, her-
kese. Mutluluk diliyorum. Sevgi diliyorum. Çevrem-
deki insanlarla güzel günlerde birlikte olmak
diliyorum. Giden yılın bana kazandırdıklarına şükre-
diyorum. 2024'te aldığım nefesi 2025 yılında da al-
mayı diliyorum.

Maddiyata gelince. Tüm bunlar olduktan sonra
inanıyorum ki, gönlüme ferahlık sağlayan hayat
zaten cebimi de fazlasıyla dolduracaktır. 2024 yaşat-
tıklarınla beraber sana güle güle, 2025 sende de ne-
fesimi almaya devam edeyim, hoş gel, bu bana
yeter. Yeni yılın her günü, hayatın içinde sevinçleri-
nizle yer almanız dileğiyle, yeni yılınız kutlu olsun.

ZERRİN AĞAR

RengAhenk

GEÇMİŞTE KALMAYIN, 
GELECEĞİ DÜŞÜNMEYİN 

Yunusemre zabıta ekiplerinden sıkı denetimYunusemre zabıta ekiplerinden sıkı denetim

yUNUSemre Beledi-
yesi Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü ekipleri, ilçeyi
daha estetik bir görünüme

kavuşturmak amacıyla ça-
lışmalarını aralıksız sürdü-
rüyor. Bu kapsamda
Kaynak Mahallesi’nde ya-

pılan peyzaj çalışmala-
rında ilçeye kalp içeren
süslemeler yapılıyor.

İlk günden beri Yunu-

semre’yi daha yaşanabilir
bir ilçeye dönüştürmek
amacıyla saha çalışmala-
rına hız kesmeden devam
eden Yunusemre Beledi-
yesi, ilçede bulunan
parklara estetik bir görü-
nüm kazandırmaya
devam ediyor. Bu kap-
samda belediyeye bağlı
Park ve Bahçeler Müdür-

lüğü ekipleri, Kaynak Ma-
hallesi’nde peyzaj çalış-
maları yapıyor. Kuru
peyzaj çalışmaları yapan
ekipler, alanlara kalp çi-
zerek estetik bir görünüm
kazandırıyor. Vatandaşla-
rın da ilgisini çeken çalış-
malar, ilçe genelinde
yapılmaya devam ede-
cek. Haber merkezi

Kaynak mahallesi’nde 
peyzaj çalışması yapıldı

Demirci’ye yeni is-
tihdam kazandıracak dev
proje Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı tarafından kabul
edildi. Buna göre kadınlar
tesisin çalışma kapasite-
sine göre günlük yevmiyeli
olarak istihdam edilebile-
cek. Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı tarafından yayın-
lanan Zafer Kalkınma
Ajansınca koordine edilen
2024 Yılı Sosyal Gelişmeyi
Destekleme Programına
(SOGEP) Demirci Kayma-
kamlığı Proje ofisince ha-
zırlanan “Demirci de Kadın
Gücüyle Çevre Dostu Ku-
rutma ”projesi kabul
edildi.

Demirci Ziraat Odası
Başkanlığının başvuru sa-
hibi olduğu, Demirci Kay-
makamlığı, Demirci
Belediyesi, İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü ve S.S.

Demirci Kadın Girişimi
Üretim ve İşletme Koope-
ratifinin paydaş olarak yer
aldığı “Demirci’de Kadın
Gücüyle Çevre Dostu Ku-
rutma” projesi ile ilçede
bulunan Tarım Ürünleri
Merkezi bünyesine 500
kg/gün kapasiteli Güneş
Etkili Kurutma Teknoloji-
sine sahip meyve-sebze
kurutma ünitesi kurulumu
yapılacak.

KADINLAr

iSTiHDAm

eDiLeceK!

2 milyon 400 bin büt-
çeli proje kapsamında ku-
rulacak kurutma tesisinde
kadınlar tesisin çalışma
kapasitesine göre günlük
yevmiyeli olarak istihdam
edilebilecek. Tarım Ürün-
leri merkezinde kurulacak
olan kurutma tesisinde ça-
lışacak olan kadınların ço-
cuklarına yönelik ise oyun
odası yer alırken, hazırla-

nan ürünlerin satışı için
özel bir alan kurulacak.

DeZAVANTAJLI 

AiLeLer 

TArAFINDAN 

ÜreTiLeceK

Tesiste meyve ve seb-
zelerin öncelikle dezavan-
tajlı ailelerce üretmelerine
zemin hazırlanarak hane
halkının gelir getirici faali-
yetlerden yararlanması ve
kadınlar tarafından tesiste
işlenerek gelir sağlamaları
hedefleniyor. Zafer Kal-
kınma Ajansı ile yapılacak
sözleşmenin akabinde te-
sisin kurulum aşamasına
geçilmesi bekleniyor.

Belediye Başkanı
Erkan Kara yaptığı açıkla-
mada “Demirci’miz için
önemli bir projeye daha
imza atıldı. Kurulacak olan
tesis hem Demirci’mizde
yetişen ürünlerin daha da
değerlenmesini, hem de
istihdama katkı sağlaması
açısından önemli bir proje-
dir.” dedi.

Projenin hazırlanma-
sında emek verenlere te-
şekkür eden Başkan
Erkan Kara, “Ekonomisi
büyük ölçüde tarıma da-
yalı ilçemizde güneş ener-
jisinden elde edilmekte
olan elektrik gücünün de-

ğerlendirilerek, fosil yakıt
kullanılmadan, çevre
dostu bir yaklaşımla Tarım
Ürünleri Merkezi bünye-
sine meyve sebze ku-
rutma ünitesinin
kazandırılması sonucu
coğrafi işaretli ürünler
başta olmak üzere katma
değerli ürün çeşitliliğinin
artırılması; bu aşamada ih-
tiyaç duyulan iş gücünün
kadın kooperatifi çatısı al-
tında sosyal ve ekonomik
anlamda dezavantajlı ka-
dınlardan sağlanarak ilçe-
deki sosyoekonomik
kalkınmaya da katkı sağla-
yacaktır.” dedi.

Demirci’nin kurutma tesisinde
kadınlar çalışacak
Demirci’nin kurutma tesisinde
kadınlar çalışacak
Demirci’nin kurutma tesisinde
kadınlar çalışacak
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mAnisA’nın Salihli ilçesine

bağlı Durasıllı Mahallesi’nde eki
evinde eşi ile birlikte yaşayan
astım ve şeker hastası kadının,

komşusu ile başı dertte. Kom-
şusun, kendine ait evinin ikinci
katında koyun beslemesinden
rahatsız olan ve 3 yıldır bunun
mücadelesini veren kadın bir
türlü sonuç alamadı. Gerek Sa-
lihli Belediyesi Zabıta Müdürlü-
ğü’ne, gerek Salihli
Kaymakamlığı’na, gerekse
Cumhurbaşkanlığı İletişim Mer-
kezi’ne (CİMER) başvuran ka-
dına son olarak CİMER’den
gelen yanıt pes dedirtti. Evin
içinde beslenen, yaydığı koku-
dan ve gürültüden bütün ma-
hallenin rahatsız olduğu
koyunlar için için, CİMER’den
gelen yanıtta, ‘Hobi için besle-
niyor’ denildi. Bahse konu şika-
yetin, Salihli İlçe Sağlık
Müdürlüğü Çevre Sağlığı Biri-
mi’ne yönlendirildiği belirtilen
cevapta şu ifadeler yer aldı:
T.C. Cumhurbaşkanlığı İletişim
Merkezi (CİMER)’ne yapmış ol-

duğunuz 2********0 sayılı başvu-
runuz 31.12.2024 tarihinde ce-
vaplanmıştır.

Başvuru üzerine İlçe Sağlık

Müdürlüğü Çevre Sağlığı Birimi
tarafından 26.12.2024 tarihinde
bahse konu adrese denetime
gidilmiştir.  Yapılan denetimde;

Şahıs, hobi olarak baktığını ve
ileri bir tarihte koyunlarını sata-
cağını beyan etmiştir.  Bilgileri-
nize sunulur.” 

Komşusunun evin içinde beslediği koyunlardan rahatsız olan astım hastası kadın, konuyu şikayet ettiği CİMER’den aldığı cevapla neye uğradığını şaşırdı

Apartman dairesinde koyun 
beslemeye  CİMER ‘hobi’ dedi

somA’dA yapımı tamamla-

nan ve vatandaşların ortak kul-
lanımına sunulan Darkale De-
resi üzerindeki park alanı, bazı

kişiler tarafından zarar gördü.
Belediye Başkanı Sercan Okur,
duyarlılık çağrısında bulundu.

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, Darkale Dere-
si’nin üstünün kapatılmasıyla
oluşturulan parkta
meydana gelen za-
rarlar nedeniyle
üzüntüsünü
dile getirerek,
vatandaşları
bu tür alan-
lara sahip
çıkmaya ça-
ğırdı.

Zübeyde
Hanım Caddesi
üzerinde yer alan
parkın, Soma halkının
uzun yıllardır talep ettiği bir hiz-
met olduğunu belirten Başkan
Okur, park masalarına verilen
zarara dikkat çekti. “Vatandaş-

larımızın yıllardır talep ettiği
Darkale Deresi üzerindeki par-
kımız hepimizin ortak alanıdır.

Ancak üzülerek görü-
yoruz ki bazı du-

yarsız kişiler bu
alanlara zarar
veriyor.” dedi.

Başkan
Okur, bele-
diye olarak
Soma’yı gü-

zelleştirmek
için var güçle-

riyle çalıştıklarını
belirterek, şu açıkla-

mada bulundu: 
“Vatandaşlarımızın yıllardır

talep ettiği Namazgah Mahal-
lesi Zübeyde Hanım Caddesi
üzerindeki Darkale Deresi’nin

üstünün kapatılmasıyla oluştu-
rulan parkımız, hepimizin ortak
alanıdır. Ancak, parkımızdaki
masalara bazı duyarsız kişiler
tarafından zarar verildiğini üzü-
lerek görüyoruz.

Bizler, daha güzel bir Soma
için var gücümüzle çalışırken,
halkımızdan da yapılan hiz-
metleri koruma konusunda
hassasiyet bekliyoruz. Unut-
mayalım, bu alanlar hepimizin
ve en büyük görevimiz onları
gelecek nesillere temiz ve dü-
zenli bir şekilde bırakmak.

Hepimize ait olan bu eşya-
lara zarar verenler hakkında
yasal işlem başlatılması konu-
sunda geri durmayacağımızı
kamuoyunun bilgisine suna-
rız.”

Belediye başkanı böyle sitem ettiBelediye başkanı böyle sitem etti

AkhisAr Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü, vatandaşla-
rın ulaşım konforunu artırmak
amacıyla kent genelinde asfalt
ve parke taşı onarım çalışma-
larını aralıksız sürdürüyor. 

Plan ve program çerçeve-
sinde yürütülen çalışmalar
kapsamında, belirlenen bölge-
lerdeki sorunlu yollar yeni-
lendi.

Fen İşleri Müdürlüğüne
bağlı ekipler, Hürriyet Mahalle-
si’nde 428 ve 450 sokaklar ile
Seyitahmet Mahallesi’nde 192
sokakta asfalt yama çalışma-
larını başarıyla tamamladı. 

Ayrıca Hanpaşa kahveleri
bölgesindeki yollarda da asfalt
tamir işlemleri gerçekleştirildi.
Çalışmalar sayesinde bölge-
deki yollar, vatandaşların kul-
lanımına daha uygun hale
getirildi.

Kent genelinde parke taşı
onarım çalışmalarına da
devam eden ekipler, bozulmuş
ve deforme olmuş yolları
elden geçiriyor. 

Akhisar Belediyesi’nden
yapılan açıklamada, yol ona-
rım ve yenileme çalışmalarının
plan ve program dahilinde
devam edeceği ifade edildi.
Açıklamada, “Vatandaşlarımı-
zın ulaşımlarını daha güvenli
ve konforlu bir şekilde sağla-

yabilmeleri için ekiplerimiz
gece gündüz çalışıyor. Kenti-

mizin farklı noktalarındaki so-
runları çözmek adına çalışma-

larımıza hız kesmeden devam
edeceğiz” denildi.

Akhisar’da yol ve parke taşı onarım
çalışmaları tamamlandı 
Akhisar’da yol ve parke taşı onarım
çalışmaları tamamlandı 

AkhisAr Belediyesi, va-

tandaşların sağlıklı ve huzurlu
bir ortamda ibadetlerini ger-
çekleştirebilmeleri için şehir

genelindeki camilerde düzenli
temizlik çalışmalarını sürdürü-
yor. Titizlikle yürütülen bu ça-

lışmalarla ibadet yerleri hijye-
nik ve düzenli bir hale getirili-
yor.

Akhisar Belediyesi Temizlik
İşleri Müdürlüğü ekipleri, şehir
genelindeki camilerde periyo-
dik olarak temizlik çalışmaları
gerçekleştiriyor. Çalışmalar
kapsamında halılar yıkanıyor,
abdesthaneler dezenfekte edi-
liyor, cami içleri ve bahçeleri
özenle temizleniyor. Belediye-
den yapılan açıklamada, iba-
det yerlerinin hijyenik
kalmasının hem sağlık hem de
manevi açıdan önem taşıdığı
vurgulandı.

Akhisar Belediyesi yetkili-
leri, cami temizliklerinin dü-
zenli aralıklarla devam
edeceğini ve vatandaşların
ibadetlerini huzur içinde yerine
getirebilmeleri için tüm imkan-
ların seferber edileceğini be-
lirtti.

Akhisar Belediyesi’nden camilerde temizlik çalışması
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e-ticaret kapsamında
mal satışı ve hizmetlerde
yüzde 1 olarak tespit edilen
tevkifat oranının uygulamasına
ilişkin usul ve esaslar tespit
edildi.

Hazine ve Maliye Bakanlığı
Gelir İdaresi Başkanlığının
"Gelir Vergisi Genel Tebliği"
Resmi Gazete'de yayımlandı.

Bakanlıktan edinilen bilgiye
göre, aracı hizmet sağlayıcıla-
rının ve elektronik ticaret aracı
hizmet sağlayıcılarının, mezkur
Kanun kapsamındaki faaliyet-
leri dolayısıyla hizmet sağlayı-
cılarına ve elektronik ticaret
hizmet sağlayıcılarına yaptık-
ları ödemeler tevkifat kapsa-
mına alınmıştı.Daha önce
Cumhurbaşkanı Kararı ile tev-
kifat oranının yüzde 1 olarak
belirlenmesinin ardından söz
konusu düzenlemenin uygula-
masına ilişkin usul ve esaslara
yönelik açıklamalar yapmak ve
örneklere yer vermek suretiyle
de tebliğ yayımlandı.

kimler tevkifat
Yapmakla Yükümlü 

olacak?
Aracı hizmet sağlayıcıları,

başkalarına ait iktisadi ve ti-
cari faaliyetlerin yapılmasına
elektronik ticaret ortamı sağla-
yan gerçek ve tüzel kişiler ile
elektronik ticaret aracı hizmet
sağlayıcıları, elektronik ticaret

pazar yerinde elektronik tica-
ret hizmet sağlayıcıların mal
veya hizmetlerinin teminine
yönelik sözleşme yapılmasına
ya da sipariş verilmesine
imkan sağlayan aracı hizmet
sağlayıcıları, Elektronik Ticare-
tin Düzenlenmesi Hakkında
Kanun kapsamına giren faali-
yetleri dolayısıyla aracılık yap-
tıkları ödemeler üzerinden
vergi tevkifatı yapmakla yü-
kümlü kılındı.

kimlerden tevkifat 
Yapılacak?

Hizmet sağlayıcıları, elek-
tronik ticaret faaliyetinde bulu-
nan gerçek ya da tüzel kişiler
ile elektronik ticaret hizmet
sağlayıcıları, elektronik ticaret
pazar yerinde ya da kendine
ait elektronik ticaret ortamında
mal veya hizmetlerinin temi-
nine yönelik sözleşme yapan
ya da sipariş alan hizmet sağ-
layıcılarının yanı sıra yaptıkları
mal satışı ve hizmet ifaları kar-
şılığı kendilerine yapılan mal
ve hizmet bedeli ödemeleri
üzerinden aracılık yapanlarca
tevkifat yapılacak.

Türkiye'deki iş yeri veya
daimi temsilcileri vasıtasıyla
faaliyet gösteren dar mükellef
kurumların hizmet sağlayıcı
veya elektronik ticaret hizmet
sağlayıcı olması durumunda,
bunlara yönelik ödemelerden

de tevkifat yapılacak.
kimlerden tevkifat 

YapılmaYacak?
Elektronik ticaret orta-

mında faaliyette bulunan ve ti-
cari, zirai, mesleki faaliyeti
nedeniyle vergi mükellefiyeti
bulunmayanlar, Kanunun ilgili
maddesi kapsamında vergi-
den muaf esnaf, kazançları
basit usulde tespit edilenler ve
hasılatları üzerinden Kanun
kapsamında tevkifat yapılan-
lara yönelik ödemelerde tevki-
fat söz konusu olmayacak.

Aracı hizmet sağlayıcıları
ile elektronik ticaret aracı hiz-
met sağlayıcısı tanımına gir-
mekle birlikte bunların
kendilerine ait mal ve hizmet
satışı yaptıkları ve yine mükel-
leflerin kendilerine ait mal ve
hizmetleri sattıkları, diğer bir
ifadeyle ödemeye aracılık edil-
mediği durumlarda, bu öde-
meler üzerinden tevkifat
yapılması söz konusu olmaya-
cak. Ayrıca geçiş döneminde,
2024 yılında gerçekleşen mal
ve hizmet satışlarına ilişkin
ödemelerin, hizmet sağlayıcı-
larına ve elektronik ticaret hiz-
met sağlayıcılarına Ocak
2025'te ödeme yapılması du-
rumunda da bu ödemeler üze-
rinden tevkifat yapılmayacak.

tevkifat matrahı
"Hizmet sağlayıcıları ve

elektronik ticaret hizmet sağ-
layıcıları tarafından gerçekleş-
tirilen mal satışı ve hizmet
ifalarına ilişkin katma değer
vergisi ve konaklama vergisi
hariç ürün satış ve hizmet be-
deli ile aracı hizmet sağlayıcı-
larının ya da elektronik ticaret
aracı hizmet sağlayıcılarının,
ödül ve prim gibi adlar altında
hizmet sağlayıcılarına ve elek-
tronik ticaret hizmet sağlayıcı-
larına sağladıkları menfaatler"
tevkifat matrahı olarak tanım-
landı. Gayrisafi tutar üzerinden
tevkifat yapılacakken, katma
değer vergisi ve konaklama
vergisi tevkifat matrahına dahil
edilmeyecek.

Taraflar arasında yapılan
sözleşmeler kapsamında, ko-
misyon ücreti, kargo bedeli,
hizmet bedeli, banka komis-
yon ücretleri gibi adlarla hiz-
met sağlayıcıları ve elektronik
ticaret hizmet sağlayıcılarına
yapılan ödemelerden kesilen
bedeller tevkifat matrahından
düşülemeyecek.

tevkif edilecek 
verginin beYanı ve 

ödenme zamanı
Aracı hizmet sağlayıcıları

ve elektronik ticaret aracı hiz-
met sağlayıcıları, hizmet sağ-
layıcılarına ve elektronik
ticaret hizmet sağlayıcılarına 1
ay içinde gerçekleştirdikleri

ödemeler üzerinden yaptıkları
tevkifatları, izleyen ayın 26.
günü akşamına kadar muhta-
sar ve prim hizmet beyanna-
mesi ile beyan edip ödemekle
yükümlü olacak.

ürün iadelerinde 
tevkifat durumu

Mal satışı ve hizmet ifa-
sında bulunanlara tevkifat ya-
pılarak ödeme gerçekleştikten
sonra müşterilerin ürünleri
iade etmeleri durumunda, iade
edilen ürün bedeli tevkifat
matrahı ile ilişkilendirilmeye-
cek, mal satışı ve hizmet ifası
yapanların geçici vergi beyan-
nameleri ve yıllık beyanname-
leri üzerinden hesaplanan gelir
ve kurumlar vergisinden mah-
sup edilecek.

Aynı ay içinde, tevkif edilen
verginin vergi dairesine beyan
edilip ödenmeden önce ürü-
nün ve bedelinin iade edilmiş

olması durumunda ise iade
edilen ürün bedeli üzerinden
tevkifat yapılmayabilecek ve
aracı hizmet sağlayıcıları ile
elektronik ticaret aracı hizmet
sağlayıcılarının kayıtlarında
gerekli düzeltme işlemi yapıla-
bilecek.

tevkif edilen
vergilerin mahsubu 

ve iadesi
Tevkif edilen vergiler, mal

satışı ve hizmet ifası yapan
mükellefler tarafından geçici
vergi ve yıllık gelir ve kurumlar
vergisi beyannameleri üzerin-
den hesaplanan gelir ve ku-
rumlar vergisinden mahsup
edilecek.

Yıllık beyannamelerde
mahsup edilemeyen tutarlar,
daha önceki tebliğlerde yer
alan düzenlemeler kapsa-
mında iadeye konu edilecek.
aa

E-ticaretteki tevkifat uygulamasına
ilişkin usul ve esaslar belirlendi
E-ticaretteki tevkifat uygulamasına
ilişkin usul ve esaslar belirlendi

Yeni yıldan itibaren
geçerli olmak üzere, bazı
vergi ve harçlar yeniden
değerleme oranında artı-
rılırken gelir vergisi tari-
fesi başta olmak üzere,
tarifeler ve mükelleflerin
yararlanacağı istisna tu-
tarları da belli oldu.

Hazine ve Maliye Ba-
kanlığı Gelir İdaresi Baş-
kanlığının Veraset ve
İntikal Vergisi Kanunu
Genel Tebliği, Motorlu Ta-
şıtlar Vergisi Genel Teb-
liği, Harçlar Kanunu
Genel Tebliği ve Gelir Ver-
gisi Genel Tebliği, Resmi
Gazete'nin bugünkü mü-
kerrer sayısında yayım-
landı.

Buna göre, Hazine ve
Maliye Bakanlığınca 2025
yılında uygulanacak vergi,
harç ve diğer maktu tu-
tarlar açıklandı.

2024 yılı için yeniden
değerleme oranı yüzde
43,93 olarak gerçekleş-
miş ve Vergi Usul Kanunu
Genel Tebliği ile kasım
ayında ilan edilmişti.

Yeniden değerleme
oranı ile bazı vergi ve
harçlar güncellenirken
gelir vergisi tarifesi başta
olmak üzere, tarifeler ve
mükelleflerin yararlana-
cağı istisna tutarları da
güncellendi.

Gelir Vergisi Kanu-
nu'nda yer alan maktu

had ve tutarlar, yeniden
değerleme oranında artı-
rıldı.

Yayımlanan tebliğle
2025 yılında uygulanacak
gelir vergisi tarifesi belir-
lendi.

Buna göre 2025'te
uygulanacak gelir vergisi
tarifesinin ilk dilimi 110
bin liradan 158 bin liraya,
ikinci dilimi 230 bin lira-
dan 330 bin liraya,
üçüncü dilimi 580 bin li-
radan 800 bin liraya, dör-
düncü dilim ise 3 milyon
liradan 4 milyon 300 bin
liraya çıkarıldı.

Ücret geliri elde eden-
lerde ise 870 bin lira olan
üçüncü dilim 1 milyon
200 bin lira olarak uygu-
lanacak. İlk gelir dilimi
158 bin liradan başlayan
yeni tarifeye göre ücretli-
ler başta olmak üzere
tüm gelir vergisi mükellef-
leri daha geç üst dilimler-
den vergi ödeyecek.

Asgari ücrete yüzde
30 oranında yapılan artış
gelir vergisi ve damga
vergisi istisnasına da yan-
sıdı, ücretlilerin ödeye-
ceği vergiyi azalttı. Asgari
ücretin vergi dışı olması
nedeniyle tüm ücretliler
2025 yılında 47 bin
519,79 lira gelir vergisi ve
damga vergisi ödemeye-
cek.

Ayrıca, günlük 170 lira

olan yemek parası istisna
tutarı 240 liraya, 88 lira
olan yol parası istisna tu-
tarı da 126 liraya çıktı.
Böylece, aylık 6 bin 240
lira yemek parası, 3 bin
276 lira yol parası öde-
meleri de vergiden istisna
olarak çalışanlara ödene-
bilecek.

Gelir vergisinde ka-
zanç unsurları itibarıyla
düzenlenmiş çok sayıda
mükellefin faydalandığı
istisna ve indirim tutarları
da yeniden değerleme
oranında artırıldı.

Kira gelirlerindeki 33
bin lira olan istisna tutarı
47 bin liraya, değer artış
kazançlarındaki 87 bin
lira istisna tutarı 120 bin
liraya, arızi kazançlardaki
200 bin lira istisna tutarı
280 bin liraya, tevkifata
ve istisnaya konu olma-
yan menkul ve gayrimen-
kul sermaye iratlarına
ilişkin beyanname verme
sınırı 18 bin liraya çıktı.

Binek otomobillere
ilişkin gider olarak indirim
konusu yapılabilecek tu-
tarlar da arttı. Binek oto-
mobiller için gider olarak
dikkate alınabilecek aylık
kira bedelini 26 bin lira-
dan 37 bin liraya, amor-
tisman yoluyla gider
yazılabilecek iktisap be-
deli sınırını da 1 milyon
500 bin liradan 2 milyon
100 bin liraya yükseltildi.

engellilerin 
Yararlandığı 

vergi indirimleri
artırıldı

Engelli vatandaşların
yararlandığı gelir vergisi
indirimi tutarları da yeni-
den değerleme oranıyla
artırıldı. Gelir Vergisi Ka-
nunu'na göre ücret geliri
ve serbest meslek ka-

zancı elde eden engelli
vatandaşların gelirlerinin
bir kısmı, engellilik indi-
rimi yoluyla vergi dışı bı-
rakıldı.

Engelli vatandaşlara
uygulanan aylık vergi in-
dirimi tutarları yeniden
değerleme oranında artı-
rıldı. Engellilik derecesine
göre, aylık 1700, 4 bin ve
6 bin 900 lira olan indirim
tutarları, sırasıyla 2 bin
400, 5 bin 700 ve 9 bin
900 liraya çıkarıldı.

Ayrıca 2024 yılında 1
milyon 591 bin 200 TL
olan ÖTV istisnası tutarı,
1 Ocak 2025 tarihinden
itibaren 2 milyon 290 bin
200 liraya yükseltildi.

veraset, intikal
ve esnaf vergileri
istisna tutarları

Yapılan düzenleme-
lerle, vergiden muaf es-
naflığın kapsamını
genişletilmiş ve evlerde
imal ettiği ürünleri inter-
net ve benzeri platform-
larda satanlar da
muafiyet kapsamına alın-
mıştı.

Muafiyet limiti olan 1
milyon 100 bin lira yeni-
den değerleme oranında
artırılarak 1 milyon 580
bin liraya çıkarıldı.

Bu kapsamda, 1 mil-
yon 580 bin liraya kadar
elde edilen gelirler muafi-
yet kapsamında olacak.
Basit usule tabi mükellef-
lerin kazançları 2021 yı-
lından itibaren gelir
vergisinden istisna edil-
mişti.

Basit usule tabi olma
şartları arasında yer alan
yıllık kira tutarları ile yıllık
alım, satım ve iş hasılatı
gibi bazı had ve tutarlar
da güncellendi.

Gelir ve kurumlar ver-

gisi mükelleflerinden be-
yannamelerini zamanında
veren ve vergilerini öde-
yen uyumlu mükellefler 5
puanlık vergi indiriminden
faydalanırken vergi indi-
rimi yapılabilecek tutarın
üst limiti de yeniden de-
ğerleme oranında artırıla-
rak 6,9 milyon liradan 9,9
milyon liraya çıkarıldı.

Veraset ve İntikal Ver-
gisinde istisna tutarları
arttı ve vergi tarifesi gün-
cellendi. Veraset yoluyla
intikallerde eş ve çocuk-
lar için uygulanan istisna
tutarı 1 milyon 609 bin li-
radan 2 milyon 316 bin li-
raya, ivazsız intikaller ve
ikramiyelere uygulanan
istisna tutarı 37 bin 59 li-
radan 53 bin 339 liraya
çıktı.

mtv, pasaport, 
ehliYet ve cep

telefonu 
vergileri

Motorlu Taşıtlar Vergisi
yüzde 43,93 oranında art-
tırıldı. 2024 yılında 2 bin
343 lira motorlu taşıtlar
vergisi olan bir aracın
2025 yılı vergisi 3 bin 372
lira, 5 bin 265 lira motorlu
taşıtlar vergisi olan bir
aracın 2025 yılı vergisi 7
bin 577 lira oldu.

Elektrik motorlu araç-
lar için tarifenin dörtte biri
oranında vergi ödenecek.

Pasaport ve ehliyet
harçları da arttı. 1 yıl sü-
reli pasaportlar için harç
tutarı 3 bin 449,40 lira, 3
yıl süreliler için 8 bin lira
ve 3 yıldan fazla süreli
olanlar için 11 bin 274 lira
olacak. 2025'te A sınıfı
sürücü belgesi harcı
1883,10 lira olarak belir-
lenirken bu tutar, B sınıfı
sürücü belgesi harçla-
rında 5 bin 678,60 lira

olarak uygulanacak.
Yolcu beraberi getiri-

len telefonlara ilişkin harç
31 bin 692 liradan 45 bin
614,20 liraya çıktı.

Maktu damga vergisi
tutarları da yüzde 43,93
oranında artırıldı. Ayrıca,
2024 yılında tutulacak
defterler için uygulanacak
defter tutma hadleri de
yeniden belirlendi. 

Buna göre, yıllık satış

tutarı 2 milyon 800 bin li-
rayı geçen mükellefler
2025 yılı defterlerini bi-
lanço esasına göre tuta-
cak. Usulsüzlük ve özel
usulsüzlük cezaları da
güncellendi. Fatura ve fiş
vermeme cezası ilk tespit
için 14 bin liraya çıktı.

2025 yılından itibaren,
fatura düzenleme limiti 6
bin 900 liradan 9 bin 900
liraya çıkarıldı. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

1 Ocak 2025 ÇarşambaSayı: 5970

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

Yeni yılda uygulanacak gelir vergisi tarifesi
ile vergi ve harç tutarları açıklandı

Yeni yılda uygulanacak gelir vergisi tarifesi
ile vergi ve harç tutarları açıklandı
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Hedeflerinizi daha gerçekçi ve disiplinli bir şekilde göz-
den geçirerek, somut adımlar atabilirsiniz. Bu dönem,
uzun vadeli başarı için sağlam temeller atmanıza yar-
dımcı olacak stratejik planlar yapmanızı teşvik ediyor.

Hayata bakış açınızı yenileyip yeni hedefler belirleme-
nize yardımcı olacak gücü fark edebilirsiniz. Bu dö-
nemde, eğitim, seyahat ve kişisel inançlarınızı gözden
geçirerek önemli adımlar atabilirsiniz. 

Finansal durumlar ve ortak kaynaklarla ilgili yeni
başlangıçlar yapabilirsiniz. Disiplinli ve stratejik bir
yaklaşım benimseyerek uzun vadeli güven sağla-
yacak düzenlemeler yapabilirsiniz.

İlişkilerde daha ciddi adımlar atmak ve ortaklıkları yeniden
yapılandırmak için uygun bir dönem olabilir. Bu süreçte,
karşılıklı beklentileri netleştirip, uzun vadeli hedeflerinizi
gözden geçirebilirsiniz. 

Günlük iş düzeninizde ve sağlığınızda değişimler
yapma isteği duyabilirsiniz. Bu dönemde daha verimli
olabileceğiniz yolları keşfetmek, disiplinli ve profesyo-
nel bir yaklaşım benimsemek önem taşıyor. 

Kişisel yaratıcılığınızı ve romantik ilişkilerinizi dönüş-
türmek için önemli fırsatlar edinebilirsiniz. Ayrıca,
hobilerinizin kariyerinize nasıl yön verebileceğini dü-
şünebilirsiniz.

Evde ya da ailede köklü değişiklikler yapma za-
manı gelmiş olabilir. Bu süreçte, ilişkilerinizi
gözden geçirip, daha güvenli ve düzenli bir
yaşam alanı yaratabilirsiniz. 

İletişim becerilerinizi güçlendirmek ve çevrenizle
daha derin bağlar kurmak isteyebilirsiniz. Kısa seya-
hatler, yeni eğitimler veya dijital platformlarda daha
aktif olma gibi seçenekler gündeme gelebilir.

Maddi kaynaklar ve kişisel güvenlik üzerine yoğunlaş-
manız gerekebilir. Finansal planlarınızı gözden geçirip,
gelir kaynaklarınızı artırmak ve güvenli bir gelecek inşa
etmek için disiplinli bir yaklaşım sergileyin.

Kişisel bir dönüşümün kapılarını aralıyor. Bu dönem,
yeni hedefler belirleyerek, kendinizi yeniden keşfede-
rek ve bağımsızlığınızı güçlendirerek geleceğe daha
sağlam adımlarla ilerlemenizi sağlayacak. 

Ruhsal sağlığınıza odaklanmak ve gizli korkularınızla
yüzleşmek önemli. Aynı zamanda, yeni ve kişisel pro-
jeler başlatmak için de uygun bir zaman. Çevrenizdeki
gizli düşmanlıkları ortaya çıkarabilir. 

Sosyal çevreniz ve hedeflerinizle ilgili önemli bir
dönüm noktası yaşayabilirsiniz.  Hedeflerinize
ulaşmak için sağlam adımlar atarken, sosyal çev-
renizden alacağınız destekle de ilerleyeceksiniz.

Kastamonu'daki Pompeiopolis Antik 
Kenti'nde mozaikler yerine yerleştirildi

KAstAmonu'nun Taşköprü ilçesinde bulunan
Pompeiopolis Antik Kenti'ndeki kazılarda Roma vil-
lasından çıkarılan mozaikler yerine yerleştirildi.

Roma döneminde yayıldığı alan bakımından
Paflagonya bölgesinin en büyük kentlerinden biri
olan Pompeiopolis'te gerçekleştirilen kazılar, Kültür
ve Turizm Bakanlığı adına Karabük Üniversitesi
Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi
Doç. Dr. Mevlüt Eliüşük başkanlığında yürütülüyor.

İlçenin Zımbıllı Tepe mevkisinde yer alan tarihi
Paflagonya bölgesinin başkenti Pompeiopolis Antik
Kenti'ndeki kazı çalışmalarında villa bölümünden
çıkarılan mozaikler, temizlenerek tekrar yerlerine
yerleştirildi.

Doç. Dr. Eliüşük, gazetecilere, bu yıl hem villa
hem de tiyatroda eş zamanlı kazı ve restorasyon
çalışması yürüttüklerini belirtti.

Roma villasının 1800 metrekarelik bir alanı kap-
ladığını anlatan Eliüşük, şunları söyledi:

"Bu haliyle Anadolu'daki en büyük 3 ya da 4 vil-
ladan biri. Son zamanlardaki kazılar ve restorasyon
çalışmalarıyla birlikte yapı daha görünür ve yapım
evreleri izlenebilir hale geldi. Mayıs ayının 15'inde
Roma villasının 4. yüzyılda eklendiğini düşündüğü-
müz odalarının birinde bulunan zemin mozaiğini
onardık. Mozaikteki restorasyon çalışmamız bitti.
Mozaikte aşırı deformasyon ve bulunduğu harçtan
ayrılma vardı. Biz bu mozaikleri tamamıyla yerinden
kaldırdık. Laboratuvarımızda 3 aylık süreçte bunlar
tek tek temizlendi, ayrıştırıldı, düzenlendi. Tekrar
yerine yerleştirildi. Uzun soluklu bir çalışma. Nere-
deyse hiç kayıp vermeden bozulma ya da defor-
masyona sebep olmadan bu işlemi tamamladık.
Hem ekibime hem bize destek olan çalışmamızı
yönlendiren Kültür Bakanlığına, Kültür Varlıkları ve
Müzeler Genel Müdürlüğüne, İl Kültür Müdürlüğü-
müze, Taşköprü Belediyesine, Kastamonu Valiliğine
bize yardımlardan dolayı çok teşekkür ediyoruz."

Eliüşük, villada kazı çalışmalarının uzun süredir
devam ettiğini bildirerek, son 3 yıldır kazının ivme
kazandığını aktardı.

Bu ivmedeki asıl etkinin Kültür ve Turizm Bakan-
lığının "Geleceğe Miras Projesi" olduğunu vurgula-
yan Eliüşük, "Bizim buradaki çalışmalarımız daha
da hızlanacak. Taşköprü'yü, Kastamonu'yu, Pom-
peiopolis'i ülkemizin kültür mirasına dahil edip hem
buraya gelen ziyaretçileri ağırlamada hem de bilim-
sel anlamda çok fazla bilinmeyen Paflagonya böl-
gesinin önemli yapısını ortaya çıkarmış ve
sergilemiş hale geleceğiz." ifadelerini kullandı.

Taşköprü Belediye Başkanı Hüseyin Arslan ise
Pompeiopolis Antik Kenti'nin ziyaretçiler için uygun
mekan haline geleceğini dile getirerek, "Bu çapta,
bu büyüklükte bir villa-
nın çok önemli yapıtı
mozaikleri. Ekonomik
düzeyi üst düzeyde
olan insanların yaşadı-
ğını ifade eden bir villa
tabanı şu anda mev-
cutta. Zemindeki moza-
ikler görülmeye değer.
İnşallah bölge açısından
da kıymetli destinasyon
olacak." dedi. AA

İstAnbul'dA özel bir
lisenin öğrencisi olduğu
öğrenilen 12 çocuk bira-
raya gelerek Türkiye Harp
Malulü Gaziler Şehit Dul
ve Yetimleri Derneği Ma-
nisa Şubesine şehit aileri
ve gazilere ulaştırılmak
üzere yeni yıl tebrik kartları
gönderdi. Öğrencilerin du-
yarlılığı hem şehit ailelerini
hem de gazileri duygulan-
dırdı.  

Yeni yıl öncesi
İstanbul'da özel
bir lisenin 10.
sınıfında oku-
yan 12 öğ-
renci
Manisa'daki
şehit aileleri
ve gazilere
hem moral
verdi hem de
duygulandırdı. Elif
Gökçe Güneşli isimli öğ-
rencinin önderliğinde bira-
raya gelen liseli öğrenciler,
kendi duygu ve düşünce-

lerinden oluşan satırlarla
hazırladıkları yeni yıl tebrik
kartlarında şehitlerin ve
gazilerin vatan ve millet
için gösterdikleri fedakar-
lıkları asla unutmayacakla-
rını ifade etti.  

Türkiye Harp Malulü
Gaziler Şehit Dul ve Yetim-
leri Derneği Manisa Şube
Başkanı Gazi Yusuf Kıyış-
kan, "Şehit ailelerimize ve

gazilerimize ulaştırıl-
mak üzere gön-

derilen yeni yıl
kartları için
teşekkür
ederim. İs-
tanbul'da
eğitim-öğ-
retim

gören, yü-
rekleri vatan

sevgisiyle
dolu, yüce gö-

nüllü ve değerli öğren-
cilerimiz Elif, Fatma
Zekiye, Melek, Derin,
Nehir, Defne, Sena, İdil,

Alameddin, Berru ve Kaan
Can kardeşlerimize, yeni
yıl kartları ile bizlere duy-
dukları sevgiyi ve desteği
ilettikleri için sonsuz te-
şekkürlerimizi sunuyoruz.
Her bir kart, sadece bir
tebrik mesajı değil, aynı
zamanda şehitlerimizin ve
gazilerimizin aziz hatırala-

rına olan saygı ve sevginin
en güzel ifadesidir. Bu an-
lamlı jest, bizlere büyük bir
moral kaynağı olmuş ve
yüce milletimizin birliğini,
beraberliğini bir kez daha
gözler önüne sermiştir.
Göstermiş oldukları has-
sasiyet ve duyarlılıkla,
vatan sevgisini gönüllerine

nakşeden bu değerli öğ-
rencilerimizin, gelecekte
daha büyük başarılara
imza atacağına olan inan-
cımız tamdır. Bu güzel ve
anlamlı yeni yıl kartları için
tekrar teşekkür eder, öğ-
rencilerimize ve ailelerine
sağlık, mutluluk ve başarı-
lar dilerim." dedi.  İHA

İstanbullu öğrenciler Manisalı şehit 
aileleri ve gazileri duygulandırdı   

Yunusemre Beledi-
yesi Başkanı Semih Bala-
ban, Muradiye Engelsiz
Yaşam Merkezi'nde eğitim
gören özel öğrencilerin ve
merkezde çalışanların yeni
yılını kutladı.   

Yunusemre Belediyesi
Başkanı Semih Balaban,
Muradiye Engelsiz Yaşam

Merkezi'nde eğitim gören
özel öğrencilerle bir araya
geldi. Özel öğrencilerle
yemek yiyen Başkan Bala-
ban onların ve merkez ça-
lışanlarının yeni yılını
kutladı. Merkezde çalışan-
ların özverili bir iş yaptı-
ğına vurgu yapan Başkan
Balaban, burada yaptığı

konuşmada, “Ben de eği-
timciyim. Burada çok
güzel işler yapıyorsunuz.
Bu sadece iş olarak göre-
bilecek bir meslek değil.
Özveri ve sabır gerektiri-
yor. Hepinize çok teşekkür
ederim” dedi.  

Belediye Başkanı Ba-
laban, öğrencilerin hazırla-

dığı müzik ve dans göste-
risini izledi, herkesin yeni
yılını kutladı. Başkan Bala-
ban'a Belediye Başkan

Yardımcısı Hakan Gür-
tunca ve Sağlık İşleri Mü-
dürü Birsen Öcal da eşlik
etti.  İHA

Başkan Balaban özel öğrencilerin
yeni yılını kutladı   

Başkan Balaban özel öğrencilerin
yeni yılını kutladı   

MANİSA'NIN Sarıgöl
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü
tarafından okul yöneticile-
rine yönelik 'Çevreme du-
yarlıyım değerlerime sahip

çıkıyorum' projesi kapsa-
mında İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Cezmi Yıldırak
başkanlığında toplantı dü-
zenlendi.   

Okullarda çevreye du-
yarlı öğrencilerin yetişmesi
konusunda hazırlanan
program değerlendirildi. 

Sarıgöl İlçe Milli Eği-

tim Müdürü Cezmi Yıldı-
rak, “Okullarımız çevreye
duyarlı olmalı. Proje kap-
samında okul yöneticile-
rine bilgiler verildi. Duyarlı

olunması ve öğrencilerin
çevreyi temiz tutmaları ve
bu konuda bir süreklilik
kazandırılması istendi.”
dedi.  İHA

'Çevreme duyarlıyım değerlerime sahip çıkıyorum'
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, “Fahiş fiyat-
larla milletin ekmeğine göz
diken fırsatçılarla mücadelemizi
2025 senesinde de kararlılıkla
devam ettireceğiz” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan yeni yıl dolayısıyla
video mesaj yayınladı. Video
mesajda Erdoğan, “Millet ola-
rak 2025 yılında birliğimizi, be-
raberliğimizi, dayanışmamızı
inşallah daha da güçlendirecek
birbirimize daha sıkı kenetlene-
ceğiz” dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Aziz milletim, hepinize en kalbi
duygularımla, muhabbetle se-
lamlıyorum. Bugün 2024'e
veda ediyor, yeni umut, bek-

lenti ve hayallerle 2025 senesini
karşılıyoruz. Öncelikle yeni yılın
ülkemiz, milletimiz, gönül coğ-
rafyamız ve tüm insanlık için
hayırlara vesile olmasını Rab-
bimden niyaz ediyorum. Geçti-
ğimiz yıl boyunca istiklal ve
istikbalimiz uğrunda toprağa
düşen tüm şehitlerimizi rah-
metle yad ediyor, gazilerimize
şükranlarımı sunuyorum. Millet
olarak 2025 yılında birliğimizi,
beraberliğimizi, dayanışmamızı
inşallah daha da güçlendirecek
birbirimize daha sıkı kenetlene-
ceğiz. Geride bıraktığımız 2024
senesi ülkemiz içinde ve bölge-
mizde pek çok kritik gelişmeye
sahne oldu. Mahalli idareler se-
çimlerini tam bir demokrasi şö-

leni havasında, Türk demokra-
sisinin olgunluğunu tüm dün-
yaya yeniden gösterdiğimiz bir
iklimde hamdolsun başarıyla
gerçekleştirdik. Milletimizin ira-
desi sandıkta özgürce tecelli
ederken kazanan demokrasi-
mizle birlikte yine 85 milyon va-
tandaşımızın tamamı oldu.
Tercihleri ne olursa olsun seçim
sandıklarını birer bayram yerine
çeviren vatandaşlarıma bugün
bir kez daha teşekkür ediyo-
rum.” şeklinde konuştu.

“2025 SEnESİnDE DE 
kararLıLıkLa DEVam 

ETTİrECEĞİZ”
Seçimlere ve bölgemizde

patlak veren yeni krizlere rağ-
men kararlılıkla uyguladığımız
ekonomi programımızın mey-
velerini toplamaya başladığını
ifade eden Erdoğan, “İstih-
damda, ihracatta, üretimde, tu-
rizmde, savunma sanayinde ve
diğer alanlarda çok önemli ba-
şarılara imza attık. Deprem böl-
gemizi yeniden ayağa kaldırma
çabalarımızla ciddi mesafe kat
ettik. Yeni yılda bu çalışmalar
daha da hızlanacak. Enflasyon-
daki düşüşün özellikle yılın son
aylarında artarak devam etmesi
2025 yılı hedeflerimize ulaşaca-
ğımızı teyit ediyorum. Vatanda-
şımızın refah kaybını telafi
edecek, alım gücünü artıracak
politikalara ağırlık vermek sure-
tiyle inşallah daha iyi yerlere

geleceğiz. Konut, kira ve gıda
başta olmak üzere fahiş fiyat-
larla milletin ekmeğine göz
diken fırsatçılarla mücadelemizi
2025 senesinde de kararlılıkla
devam ettireceğiz. Vatandaşla-
rımdan geçmişte Türkiye'ye
çok ağır faturalar ödetmiş po-
pülist söylemlere prim verme-
melerini özellikle istirham
ediyorum. Son 22 yılda bu ül-
kenin ve milletin tüm meselele-
rini nasıl biz çözdüysek
ekonomideki konjonktürel sı-
kıntıların üstesinden de yine biz
geleceğiz. Doğru yoldayız. Al-
lah'ın izniyle hedeflerimize de
ulaşacağız. Sizlerden sadece
biraz daha sabır, metanet ve
anlayış istiyoruz.” dedi.

“13 YıLDır VaTan
haSrETİ ÇEkEn 

SurİYELİ 
muhaCİrLErİn 

GÖnÜLLÜ GErİ DÖnÜşÜ 
DE kOLaYLaşaCakTır”
Suriye'de yeni bir dönemin

kıvılcımı olduğunun altını çizen
Erdoğan, “Yeni dönemin Suri-
ye'de kalıcı barışa, huzura, is-
tikrara ve ekonomik refaha kapı
aralaması için gereken her türlü
desteği sağlayacağız. Suri-
ye'de istikrar ortamı kök sal-
dıkça inanıyorum ki 13 yıldır
vatan hasreti çeken Suriyeli
muhacirlerin gönüllü geri dö-
nüşü de kolaylaşacaktır. Bu
süre boyunca ensar millet ol-

manın en güzel örneklerini ser-
gileyen tüm vatandaşlarımdan
Allah razı olsun diyorum” şek-
linde konuştu.

“FİLİSTİn DEVLETİnİn 
kuruLmaSı İÇİn 2025 

YıLınDa Da TÜm 
GÜCÜmÜZLE 

ÇaLışaCaĞıZ”
Gazze'deki katliamlara ilk

günden itibaren en güçlü tep-
kiyi veren vicdanlı ve adaletli
duruşunu her platformda or-
taya koyan ülke konumunda
olduğunu belirten Erdoğan,
“Gazze'de ve diğer Filistin top-
raklarında 15 aydır devam
eden katliamların son bulması,
burada da barışın tesisi için
yoğun gayret sarf ediyoruz.
Başkenti Doğu Kudüs olan
1967 sınırları temelinde özgür,
egemen ve toprak bütünlüğüne
sahip bir Filistin devletinin ku-
rulması için 2025 yılında da
tüm gücümüzle çalışacağız.”
ifadelerini kullandı.

“TErÖrSÜZ bÖLGE
VİZYOnumuZu 

GErÇEĞE 
DÖnÜşTÜrmEk İÇİn 
kararLı aDımLar

aTaCaĞıZ”
Rusya, Ukrayna arasındaki

savaşın adil bir barışla sona er-
dirilmesi önceliğimiz olmayı
sürdürüyor diyen Erdoğan, “Te-
mennimiz 2025 yılında kuzeyi-
mizde de yeni bir dönemin

başlamasıdır. Sınırlarımız öte-
sinde bütün bu diplomatik
hamleleri hayata geçirirken ül-
kemiz içinde en önemli günde-
mimiz iç cephemizin tahkimatı
olacaktır. Türkiye yüzyılını kar-
deşliğin yüzyılını yapmakta ka-
rarlıyız. Önümüzdeki dönemde
terörsüz Türkiye ve terörsüz
bölge vizyonumuzu gerçeğe
dönüştürmek için kararlı adım-
lar atacağız. 

Ülkemizin önünde yeni bir
yol açacak bu sürecin suhuletle
karşılıklı iyi niyet ve anlayış
içinde yürümesi için her türlü
gayreti gösteriyoruz. Ama ge-
rektiğinde devletimizin kadife
eldiven içindeki demir yumru-
ğunu devreye almaktan da çe-
kinmeyeceğiz.” şeklinde
konuştu.

“YEnİ mÜJDELEr
VErmEYİ ÜmİT VE arZu 

EDİYOruZ”
Erdoğan, “Rabbim yar ve

yardımcımız olsun. Rabbim
bizleri hizmetkarı olmaktan
şeref duyduğumuz aziz milleti-
mize ve umudunu Türkiye'ye
bağlamış yüz milyonlarca
mazluma mahcup etmesin di-
yorum. Bu temennilerle yeni
takvim yılının ülkemiz, milleti-
miz ve tüm insanlık için hayır-
lar getirmesini diliyor. Her
birinizi saygıyla selamlıyorum.
Yeni miladi yılınız kutlu olsun
kalın sağlıcakla.” dedi. İha

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan fahiş fiyat uyarısı!
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Beyazlatmak isterken dişinizden olmayın

son yıllarda popüler hale
gelen Hindistan cevizi yağı
kullanarak diş beyazlatma ko-
nusunda uyarılarda bulunan
Prof. Dr. Birkan Taha Özkan,
“Hindistan cevizi yağının yan-
lış kullanımı, diş sağlığını
olumsuz etkileyebilir” dedi.   

Son zamanlarda sosyal
medyada yayılan ve popüler
olan Hindistan cevizi yağı ile
diş beyazlatmaya uzmanından
kritik uyarı geldi.

Uzman Diş Hekimi Prof.
Dr. Birkan Taha Özkan, yönte-
min doğruluğunun tartışılır ol-
duğunu ifade etti. Özkan,
Hindistan cevizi yağı kullanımı-
nın muhtemel etkilerini ve za-
rarlarını açıkladı.  

“Hİndİstan cevİzİ 
yağı, bu konuda etkİLİ 

bİr çözüm sunmaz” 
Hindistan cevizi yağının diş

beyazlatmada etkili olmadığını
dile getiren Prof. Dr. Birkan
Taha Özkan, “Dişlerimizin dış
yüzeyindeki mine tabakası, le-
keleri engelleyen ve dişin iç ta-
bakalarını koruyan en güçlü
savunma kalkanıdır. Ancak za-
manla mine tabakası aşındı-
ğında, sarımsı bir renge sahip
olan dentin tabakası ortaya
çıkar. Bu, dişlerin mat ve sarı
renkli görünmesine neden olur.
Diş beyazlatma, yalnızca yü-
zeydeki lekeleri değil, dişin de-
rinliklerine yerleşmiş
renklenmeleri de gidermeyi he-

defler. Ancak Hindistan cevizi
yağı, bu konuda etkili bir
çözüm sunmaz” dedi. 

“beyazLatıLabİLeceğİ 
İddİası bİLİmseL

temeLden tamamıyLa 
yoksundur” 

Bilimsel olarak böyle bir
şeyin mümkün olmadığını söy-
leyen Prof. Dr. Özkan, “Hindis-
tan cevizi yağı, içeriğindeki
laurik asit sayesinde antibakte-
riyel özellikler taşır. Bu yağın
temel bileşeni, ağız bakterileri-
nin büyümesini engelleyebile-
ceği araştırmalarla
gösterilmiştir. Ancak bu özellik,
yalnızca plak ve yüzeysel diş
eti hastalığına karşı sınırlı bir
koruma sağlar. Hindistan cevizi
yağı, ağızda zararlı bakterilerin
yalnızca bir kısmını azaltarak
diş eti sağlığını iyileşmesine
katkıda bulunur. Ancak bu etki-
ler geçicidir ve asla profesyonel
diş tedavisinin yerini alamaz.
Daha da önemlisi, yağ çekme
(yağ ile çalkalama) gibi uygula-
malarla dişlerin beyazlatılabile-
ceği iddiası bilimsel temelden
tamamıyla yoksundur” diye ko-
nuştu. 

“Hİndİstan cevİzİ
yağını dİş

beyazLatma yöntemİ 
oLarak kabuL
etmemektedİr” 

Hindistan cevizi yağının diş

beyazlatma konusundaki etkin-
liğini destekleyen bilimsel çalış-
maların yetersiz olduğunu
vurgulayan Prof. Dr. Birkan
Özkan, “Amerikan Diş Hekim-
leri Birliği (ADA), Hindistan ce-
vizi yağını diş beyazlatma
yöntemi olarak kabul etme-
mektedir. Bazı çalışmalarda,
yağ çekme (yağ ile çalkalama)
uygulamasının plak birikimini
azalttığı görülse de, diş beyaz-
latma etkisi yoktur. Diş beyaz-
latma, kimyasal bileşenlerin
(hidrojen peroksit veya karba-
mid peroksit) diş minesine
nüfuz ederek lekeleri parçala-
masıyla gerçekleşir. Hindistan
cevizi yağı bu tür bir etkiyi gös-
termez.

İlk olarak, Hindistan cevizi
yağını diş beyazlatma amacıyla
doğrudan kullanmak, diş mine-
sine zarar verebilir ve lekelen-
melere karşı daha savunmasız
hale getirebilir. İkinci olarak; bu
yönteme güvenen bireylerin,
düzenli fırçalama ve diş ipi kul-
lanımı gibi temel ağız bakım
alışkanlıklarının ihmaline yol
açar. Bu durum, ağız sağlığı
için ciddi riskler doğurur. Diş
beyazlatma konusunda en gü-
venilir yöntemler, diş hekimleri
tarafından onaylanmış ürünler
ve tedavilerdir. Profesyonel be-
yazlatma işlemlerinde kullanılan
hidrojen peroksit veya karba-

mid peroksit gibi maddeler, diş
minesine kontrollü bir şekilde
nüfuz ederek derinlemesine te-
mizlik sağlar. 

Bu yöntemler, kontrollü ve
güvenli bir şekilde uygulanır.
Ağız bakımında, orta sertlik diş
fırçası ve floridli diş macununun
kullanımı ayrıca, profesyonel
diş bakımı yalnızca estetik bir
görünüm sağlamakla kalmaz,
aynı zamanda diş minesini
korur, renklenmenin önüne
geçer ve ağız diş sağlığını uzun
vadede destekler” şeklinde ko-
nuştu. 

“ağız sağLığına 
katkı sağLayabİLİr” 
Hindistan cevizi yağının

ağız sağlığında tamamlayıcı bir
rol oynayabileceğini, ancak diş
beyazlatma için bir çözüm ol-

madığını dile getiren Prof. Dr.
Birkan Özkan, “Hindistan cevizi
yağı, antibakteriyel özellikleriyle
ağız sağlığına katkı sağlayabilir.
Ancak bu katkılar yüzeyseldir
ve diş hekimi kontrolündeki te-
davilerin yerini tutmaz. Diş be-
yazlatma söz konusu
olduğunda, bilimsel olarak et-
kinliği kanıtlanmış yöntemlere
ve diş hekiminizin tavsiyelerine
güvenmek her zaman en doğru
seçenektir. Hindistan cevizi
yağı gibi doğal alternatiflere yö-
nelmeden önce, ağız sağlığınız
ve diş beyazlatma hedefleriniz
hakkında profesyonel bir diş
hekimine danışmayı ihmal et-
meyin. Unutmayın, doğru bilgi
ve doğru tedavi, ışıltılı bir gü-
lümsemenin anahtarıdır” ifade-
lerini kullandı. İHa 

Teknoloji, yeni psikolojik sorunlar ortaya çıkarıyor
teknoLojİnİn gelişmesi

ve günlük hayatın vazgeçilmez
bir parçası haline gelmesi,
insan psikolojisi üzerinde farklı
etkiler oluşturdu. Teknolojinin
aşırı ve işlevsiz kullanımı, kişi-
lerde olumsuzluk doğuran yeni
psikolojik durumları ortaya çı-
kardı. Psikoloji Bölümü Başkanı
Doç. Dr. Oya Mortan Sevi, No-
mofobi, Netlessfobi, Siberkon-
dri gibi kavramları anlatarak bu
durumları önlemek için öneri-
lerde bulundu.   

Hayatın önemli bir parçası
haline gelen dijital dünya, bir
yandan kolaylık sağlarken diğer
yandan da teknoloji kaynaklı
bazı psikolojik sorunların ortaya
çıkmasına zemin hazırlıyor. No-
mofobi, Netlessfobi, Siberkon-
dri, Hikikomori gibi kavramlara
dikkat çeken Psikoloji Bölümü
Başkanı Doç. Dr. Oya Mortan
Sevi, bu sorunlardan etkilen-
memek için neler yapılabilece-
ğini anlattı. 

“bİreyLer 
yaLnızLaşıyor ve

topLumdan 
kopuyor” 

Özellikle akıllı telefonların
kişilerin internete doğrudan ve
her istediğinde ulaşmasını ko-
laylaştırarak internet kullanım
sıklığı ile süresini de artırdığını
ve bunun da yeni sorunlar or-
taya çıkardığını söyleyen Doç.
Dr. Sevi, “Nomofobi (nomopho-
bia) akıllı cihazdan yoksun
kalma korkusu, Netlessfobi

(being netless phobia) internet-
siz kalma korkusu, FoMO (fear
of missing out) ise gelişmeleri
kaçırma korkusu anlamına geli-
yor. Teknolojinin işlevsiz kullanı-
mının sağlıkla ilgili endişeleri de
tetikleyici ve sürdürücü bir işl-
evi var. Örneğin Siberkondri, ki-
şinin internet ortamında
sağlıkla ilgili bilgi aramaya veya
bilgiye ulaşmaya çok fazla
zaman harcaması durumudur.
Hikikomori, 'içeri çekilme, hap-
sedilmiş olma' anlamına gelen
Japonca bir kelimedir. Geç-
mişte Hikikomoriler, yalnızlığı
seven, modern çağın keşişleri
olarak tarif edilmiş. Günü-
müzde ise 'Hikikomori', bireyle-
rin toplumsal yaşamdan
çekilmeleri ve sıklıkla aşırı sevi-
yelerde kendilerini izole etme-
leri durumunu tarif eder. Yani
yalnızlık ve izolasyonu bir
yaşam biçimi haline getirmişler-
dir. Gerçek dünyadan kopma
eğilimi ile bireyin internet ve
sosyal medyayı aşırı kullanımı
arasında bir ilişkiden söz etmek
mümkün. Bu durum, bugün
teknoloji ile ilgili psikolojik so-
runların zaman zaman nedeni,
diğer yandan da olumsuz bir
sonucu olarak karşımıza çıkı-
yor. Çünkü birey giderek daha
da yalnızlaşıyor, kendini yalıt-
tığı, toplumdan koptuğu bir
döngünün içinde hapsoluyor”
dedi. 

JOMO (joy of missing out)
kavramının ise diğerlerinden

farklı olarak pozitif bir anlama
geldiğini anlatan Doç. Dr. Sevi,
“Bu kavram, internet ve sosyal
medya olmadan geçirilen za-
mandan keyif alma, gelişmeleri
kaçırmaktan rahatsız olmama
durumunu tarif eder. JOMO,
tüm bu teknoloji kaynaklı pato-
lojilere bir çözüm olarak öneril-
mektedir” diye konuştu.  

“beyİn sanaL 
İLetİşİmde ödüL 

peşİne düşüyor” 
Dijital dünyanın bireyleri

psikolojik olarak nasıl içine
çektiğinden bahseden Doç. Dr.
Sevi, şunları söyledi: 

“Bir uyaran yüksek dü-
zeyde haz oluşturuyor veya
mevcut gerginlik ya da sıkıntılı
durumdan kurtulmaya yardımcı

oluyorsa bu uyarana yönelik
davranışın tekrar edilme ihtimali
artıyor. Bu davranışın ortaya
çıkması engellendiğinde ortaya
çıkan huzursuzluk ve gerginlik
de bu davranışın sürdürülme-
sine aracılık edebiliyor. Bu
problemli davranışları etkileyen
yüksek stres ve kaygı düzeyi,
düşük baş etme gücü, yenilik

ve haz arayışı gibi önemli risk
faktörleri olabiliyor. Bu duru-
mun sosyal medya aracılığıyla
kendine bir statü sağlamak,
onay ve beğenilme ihtiyacını
karşılamak gibi işlevleri de var.
Yani sanal iletişimin kendisi bir
ödül niteliğinde olup beyin bu
ödüle daha sık ulaşmanın pe-
şine düşüyor. Bu uğraşlar
yoğun bir zihin meşguliyeti

oluşturuyor, birey giderek daha
fazla zamanını bu uğraşlarla
geçirip gitgide daha fazla çaba
ve hatta para harcayabiliyor,
tüm bunlar da işlevselliğini etki-
liyor” açıklamalarına yer verdi. 

“yaLnız, utangaç ve 
yaşam tatmİnİ düşük
bİreyLerİn İnternet

kuLLanımı daHa fazLa” 
10 yıl önce Klinik Psikolog

Larissa Varol Afo ile birlikte yü-
rüttüğü, problematik internet
kullanımı ile bazı psikolojik de-
ğişkenler arasındaki ilişkileri in-
celeyen araştırmasından
örnekler veren Doç. Dr. Sevi,
“Bu araştırmada, literatürdeki
farklı araştırmalarla da paralel
olarak yalnızlık ve utangaçlık
hissi yüksek, sosyal destek al-
gısı ve yaşam tatmini düşük
olan bireylerin problematik in-
ternet kullanımı düzeyinin daha
yüksek olduğunu ve tüm bu
değişkenlerin birlikte problema-
tik internet kullanımını anlamlı
bir biçimde açıklayabildiğini
bulmuştuk. Bu değişkenlerin o
gün olduğu gibi günümüzün
teknoloji kaynaklı bu sorunlarını
açıklamakta bize günümüzde
de yardımcı olabileceğini düşü-
nüyorum” şeklinde vurguladı. 

“teknoLojİ İşİmİze 
yaradığı kadar 
Hayatımızda var 

oLmaLı” 
Psikoloji Bölümü Başkanı

Doç. Dr. Oya Mortan Sevi öne-
rilerde bulunarak, “Teknolojiyi,

akıllı telefonları ve sosyal med-
yayı kendimizi, çocuklarımızı,
gençlerimizi yatıştırmanın ve
oyalamanın bir aracı olarak kul-
landığımıza da inanıyorum.
Olumsuz duygulardan uzaklaş-
mak ya da boş zamanımızı dol-
durmak için her seferinde
internete, sosyal medyaya baş-
vurmak yerine başka çözümler
bulabiliriz. Hem birey hem de
toplum nezdinde zor duygu-
larla kalabilme gücümüzü artır-
mak, enerjimizi daha işlevsel
kaynaklara örneğin üretmeye
yönlendirmek, kitap okumak,
müzik dinlemek, spor yapmak,
birbirimizle göz teması kurarak
ve can kulağıyla dinleyerek
doğrudan iletişim kurmak, bir
yandan teknoloji ile aramıza
sağlıklı sınırlar oluşturarak sos-
yal dünyanın daha sıklıkla bir
parçası olabilmek bu çözümler-
den birkaçı. Çocuklar ödül ve
keyif duygularını ekran ile değil,
sanat ve spor aracılığıyla yaşa-
malılar. İzole ve sanal dünyaya
sıkışmış bir toplum olmaktan
çıkmalıyız. Teknoloji işimize ya-
radığı kadar hayatımızda var ol-
malı, boşluğunu
dolduramadığımız ve mahrum
kaldığımızda bizi mutsuz kılan
bir yaşam biçimi haline gelme-
meli. İnsan doğası gereği sos-
yal bir varlıktır. Düşünsel,
duygusal, fiziksel ve davranış-
sal açıdan sağlığımızı koruya-
bilmenin başka bir yolu yok”
şeklinde konuştu. İHa 

Lavabo açıcı kullanırken
meydana gelen kimyasal reak-
siyonlar, çok ciddi yanıklara
hatta uzuv kayıplarına kadar
neden olabiliyor. 

Dr. Hande Erensoy, bu tür
patlamalara karşı uyarıda bu-
lunarak lavabo açıcı satın alır-
ken ve kullanırken dikkat
edilmesi gerekenleri anlattı.   

Sıvı veya toz halindeki la-
vabo açıcıların kullanımı sıra-
sında meydana gelen
reaksiyonlar sonucu yaranma-
lar meydana gelebiliyor.

Son zamanlarda bu tür
olayların çok sık yaşanması
nedeniyle Eczacılık Fakültesi,
Temel Eczacılık Bilimleri Bö-
lümü, Analitik Kimya Anabilim
Dalı Öğretim Üyesi Dr. Hande
Erensoy, vatandaşlara önemli
tavsiyelerde bulundu.

Bu tür kimyasal ürünlerde
reaksiyon riskinin her zaman
bulunduğuna dikkat çeken
Erensoy, “Lavabo açıcılar sod-

yum hidroksit, potasyum hid-
roksit gibi alkali peletler ya da
çamaşır suları olabilir. 

Asit türevleri maddeler de
olabilir. 

Bunlar konsantrasyon
oranlarına bağlı olarak yüksek
şiddetli reaksiyonlar verebili-
yorlar.

Bu şiddetli reaksiyonlar da
sıçramalara, patlamalara,
yanma, yanık ve tahrişe neden
oluyor” şeklinde konuştu. 

“İçerİğİ yazan
sıvı açıcıLar

kuLLanıLmaLı” 
Bu kimyasallarda kon-

santrasyon oranı arttıkça pat-
lama riskinin de arttığına
dikkat çeken Dr. Hande Eren-
soy, “Seyreltik, yani konsans-
trasyon oranı düşük
kimyasallar tercih edersek
bunların patlama riski, yani
şiddetli reaksiyon verme ihti-
mali azalıyor” dedi.

Ürünün etiketinde ‘Tehlike’

yazısının bulunması gerekti-
ğine dikkat çeken Erensoy,
“Mutlaka güvenilir marka ter-
cih edilmeli, içeriği üzerinde
yazmalı, yüksek konsantras-
yonlu ürünler sadece çok
yoğun tıkanıklıklarda kullanıl-
malı. konsantrasyon oranı
daha düşük olan, sıvı formdaki
açıcılar tercih edilmeli” uyarı-
sında bulundu. 

“İnşaatLarda 
kuLLanıLanLardan 
uzak duruLmaLı” 

Evde kullanıma uygun
olan lavabo açıcıların tercih
edilmesi gerektiğini belirten
Dr. Erensoy, “İnşaatta kullanı-
lanlar tercih edilmemeli. İnşaat
için olanlar sülfürik asit, nitrik
asit oranları yüksek olduğu
için halkın kullanımına uygun
değildir.

Bu ürünlerin satışları kısıt-
lanmalı, kontrol altına alınmalı”
dedi.

Bu kimyasalların özellikle

çocuklardan uzak tutulması
gerektiğini hatırlatan Erensoy,
“Son dönemdeki çalışmalarda
görüyoruz ki, çocukların bu
kimyasallara erişimi sonu-
cunda yutulduğunda çok
büyük riskler taşıyor. 

Çocuklardan uzak, güvenli
alanlarda saklamamız gereki-
yor. 

Kullanırken mutlaka çocuk-
ları uzakta tutmalıyız. Zehirli
gazların çıkışında çocukların
ve aile bireylerinin bunları so-
lumaması gerekiyor” ifadele-
rini kullandı. 

“Hİçbİr kİmyasaL 
karıştırıLmamaLı” 

Erensoy, lavabo açıcı
satın alırken ve kullanırken
dikkat edilmesi gerekenleri
şöyle anlattı: 

“Lavabo açıcılar karıştırıl-
mamalı, kullanım talimatlarına
uyulmalı, güvenli markalar ter-
cih edilmeli. 

Kutunun içerisinde kulla-

nım talimatı olmayanlar, içeriği
yazmayanlar tercih edilme-
meli. 

Eldiven, gözlük, maske ta-
kılmalı, ortam havalandırılmalı,
havalandırmasız yerlerde bu
ürünler kullanılmamalı. 

Halk arasında kezzap ola-
rak bilinen nitrik asit, tuz ruhu
olarak bilinen hidroklorik asit
kesinlikle karıştırılmamalı.

Bunlar karıştırılıp solundu-
ğunda zehirli kimyasallar or-
taya çıkıyor. 

Hiçbir kimyasal birbirleriyle
karıştırılmamalı.” Lavabo açı-
cılara alternatif olarak hafif tı-
kanıklarda sirke, karbonat ve
sıcak su kullanılabileceğini be-
lirten Dr. Erensoy, mekanik çö-
zümlerin de denenebileceğini
ifade etti. İHa 

Lavabo açarken kimyasal yanığa dikkatLavabo açarken kimyasal yanığa dikkat



1 Ocak 2025 Çarşamba

Manisa FK’da Bandırma hazırlıklarıManisa FK’da Bandırma hazırlıkları

Manisa Futbol

Kulübü, Trendyol 1.

Lig’in 18. hafta müca-

delesinde deplasmanda karşıla-

şacağı T. Bandırmaspor maçının

hazırlıklarını sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol

1. Lig’in 18. hafta mücadelesinde dep-

lasmanda Teksüt Bandırmaspor’a konuk

olacak. Manisa ekibi, 5 Ocak Pazar günü

saat 13.30’da Bandırma 17 Eylül Stadı’nda

oynanacak maçın hazırlıklarına devam etti.

Teknik Direktör Hakan Şapçı yönetiminde

gerçekleşen antrenmanda oyuncular sa-

londa kuvvet çalışmasının ardından sahada

aktivasyon çalışması yaptı.

Siyah-beyazlılar, bugün yapacağı antren-

manla T. Bandırmaspor maçının hazırlıklarını

sürdürecek.

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


